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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Uddevalla tingsrätts dom den 27 juli 2020 i mål nr B 3280-19, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 1) 
  
Klagande (Tilltalad) 
TISHKO Shabaz Ahmed, 19970122-7994 
Frihetsberövande: Häktad 
Göteborgsvägen 23 C, lgh 1301, 451 42 Uddevalla 
  
Ombud och offentlig försvarare:  
 
1. Advokaten Beatrice Eddysson Rämsell  
Håbols Stom 320, 668 91 Ed  
 
2. Advokaten Peter Olsson 
Box 589, 442 16 Kungälv 
 
Motpart (Åklagare) 
Chefsåklagaren Jim Westerberg och kammaråklagaren Sharzad Rahimi 
Åklagarkammaren i Uddevalla 
  
Motparter (Målsägande) 
1. Linda Andersson 
 
2. Dödsboet efter Wilma Andersson 
  
3. Emelie Karlsson 
  
4. Marcus Karlsson 
 
Adress till 1-4: Advokaten Robert Mjösén 
 
Ombud för samtliga och målsägandebiträde för 1, 3 och 4:  
Advokaten Robert Mjösén 
Norra Strandvägen 5, 473 34 Henån 
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Mord m.m. 
_____________________________ 
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HOVRÄTTENS DOMSLUT 
 

Hovrätten ändrar tingsrättens dom på så sätt att hovrätten bestämmer fängelsestraffets 

längd till 18 år. 

 

Tishko Ahmed ska stanna kvar i häkte till dess hovrättens dom i ansvarsdelen vinner 

laga kraft mot honom.  

 

Det som tingsrätten har förordnat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Det som tingsrätten har förordnat om sekretess ska fortfarande gälla, med tillägget att 

även 21 kap. 1 § offentlighets- och sekretesslagen är tillämplig på fotografierna av 

Wilma Andersson. Hovrätten förordnar att sekretessbestämmelserna i samma lagrum 

ska fortsätta att vara tillämpliga på motsvarande uppgifter, vilka har lagts fram vid 

hovrättens förhandling inom stängda dörrar.   

 

Beatrice Eddysson Rämsell får ersättning av allmänna medel med 199 633 kr, varav  

115 128 kr för arbete, 38 550 kr för tidsspillan, 6 029 kr för utlägg och 39 926 kr för 

mervärdesskatt. 

 

Peter Olsson får ersättning av allmänna medel med 167 131 kr, varav 109 512 kr för 

arbete, 20 560 kr för tidsspillan, 3 633 kr för utlägg och 33 426 kr för mervärdesskatt. 

 

Robert Mjösén får ersättning av allmänna medel med 152 924 kr, varav 105 300 kr för 

arbete, 14 778 kr för tidsspillan, 2 261 kr för utlägg och 30 585 kr för mervärdesskatt. 

 

Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdet.  

 

_________________ 
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YRKANDEN I HOVRÄTTEN 

 

Tishko Ahmed har yrkat att hovrätten ogillar åtalet och befriar honom från skade-

ståndsskyldighet. Han har vitsordat skadeståndsbeloppen som skäliga i och för sig. 

 

Åklagaren har motsatt sig ändring av tingsrättens dom och vidhållit gärnings- 

beskrivningarna i sin helhet, inklusive andrahandsyrkandet. 

 

Linda Andersson, Emelie Karlsson, Marcus Karlsson och Dödsboet efter Wilma  

Andersson, som alla biträtt åtalet även i hovrätten, har motsatt sig ändring av tings- 

rättens dom. 

 

BEVISNINGEN I HOVRÄTTEN 

 

Hovrätten har tagit del av i huvudsak samma bevisning som tingsrätten. De inspelade 

förhören där med Linda Andersson, Marcus Karlsson, Emelie Karlsson, Tishko  

Ahmed, Daniel Olsson, Ingvar Karlsson, Alba Piazza, Ingrid Bergqvist, Malin  

Börjesson Dahlstedt, Malin Sandström, Peshtiuan Baban, Steve Bandhede, Peter  

Jakobsson, Göran Svensson, Elin Karlsson, Inger Marianne Tomic, Niklas Johansson, 

Fredrik Lundgren, Monica Johnzon, Johan Höppner, Olle Jakobsson, Daniel Nagel, 

Ylva Langemar, Weine Drotz, Hans König, Karolina Hansson, Hanna Olofsson  

Bergqvist, Saga Bergqvist Olofsson och Sonny Björk har spelats upp. 

 

HOVRÄTTENS DOMSKÄL 

 

Skuldfrågan  

 

Åklagarens påståenden - åtalet 

Åklagaren har i första hand gjort gällande att Tishko Ahmed den 14 november 2019 på 

Göteborgsvägen 23 C i Uddevalla kommun uppsåtligen berövade Wilma Andersson 

livet genom upprepat trubbigt våld, våld som var av sådan art att det separerade  

muskelvävnad från hennes kropp och/eller annat våld som inte närmare har kunnat  
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preciseras. Åklagaren har påstått att brottet ägde rum i lägenheten omkring kl. 18.00 i 

samband med ett gräl mellan Tishko Ahmed och Wilma Andersson, men har inte  

närmare kunnat redogöra för händelseförloppet eller dödsorsaken.   

 

Vidare har åklagaren gjort gällande att Tishko Ahmed mellan den 14 och 19 november 

2019 avlägsnade huvudet från Wilma Anderssons kropp och förvarade det i en res-

väska i lägenheten samt därefter undanskaffade övriga kroppen på en eller flera 

alltjämt okända platser. 

 

Hovrätten ska pröva om det är ställt utom rimligt tvivel att Tishko Ahmed har gjort sig 

skyldig till det åklagaren har gjort gällande. 

 

Platsen där Wilma Andersson avled   

Av utredningen framgår till en början att Wilma Andersson pratade i telefon med sin 

mamma Linda Andersson den 14 november 2019 kl. 17.03 och att samtalet avslutades 

när Tishko Ahmed kom till lägenheten. Tishko Ahmed har uppgett att han kom hem på 

eftermiddagen och att han och Wilma Andersson efter en stund började gräla.  

 

Även grannarna Göran Svensson och Peter Jakobsson har berättat att det var ett gräl 

mellan en kvinna och en man i aktuell lägenhet den 14 november 2019. Som tings- 

rätten har kommit fram till är annat uteslutet än att det var fråga om samma tillfälle och 

samma gräl som Göran Svensson och Peter Jakobsson har berättat om. Göran  

Svensson och Peter Jakobsson har dock lämnat delvis olika uppgifter om tidpunkten 

för grälet. Peter Jakobsson har berättat att grälet måste ha ägt rum mellan kl. 17.00 och 

19.00 och detaljerat förklarat hur han kommit fram till det. Av händelserapporten från 

polisen framgår också att han kontaktade polisen den 18 november 2019 och då upp-

gav att han var säker på att grälet utspelade sig omkring kl. 18.00. Med hänsyn till 

detta anser hovrätten, även med beaktande av de uppgifter som Göran Svensson lämnat 

om tidpunkten för grälet, att det är utrett att grälet ägde rum omkring kl. 18.00. Dessa 

uppgifter stämmer också överens med vad Tishko Ahmed uppgett om tidpunkten för 

grälet och med att han ostridigt lämnade lägenheten kl. 18.37. 
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Efter grälet finns det inga livstecken från Wilma Andersson. Tishko Ahmed har upp-

gett att hon lämnade lägenheten efter grälet och att han gick ut för att leta efter henne.  

 

Enligt hovrättens mening finns det dock inga omständigheter som tyder på att Wilma 

Andersson lämnade lägenheten, utan tvärtom finns det en rad omständigheter som  

tydligt talar för motsatsen.  

 

För det första stängdes Wilma Anderssons mobiltelefon av manuellt vid lunchtid den 

15 november 2019 och den hade då inte lämnat positioneringen för hennes hemmamast 

(den mast som kopplas upp där brukaren har sin dygnsvila och i detta fall täckte  

adressen Göteborgsvägen 23 C). Detta leder till slutsatsen att mobiltelefonen med 

mycket stor sannolikhet inte lämnade lägenheten efter grälet. Telefonen har inte heller 

påträffats. Vidare har Wilma Anderssons bankkort inte hittats. Sista gången kortet  

användes var av Tishko Ahmed efter det att han lämnade lägenheten på kvällen den  

14 november 2019, vilket tydligt talar för att Wilma Andersson inte lämnade lägen-

heten med sitt kort. Andra tillhörigheter till Wilma Andersson som smink, lägenhets-

nycklar och pass har däremot påträffats i lägenheten. Flera vittnen har uppgett att 

Wilma Andersson alltid bar med sig mobiltelefon, smink och bankkort samt lägenhets-

nycklarna som hon till flera uppgett att hon aldrig skulle lämna ifrån sig. Allt detta  

talar med styrka för att Wilma Andersson inte lämnade lägenheten efter grälet. 

 

Till detta kommer att Wilma Anderssons huvud påträffades i lägenheten den  

28 november 2019, vilket också tydligt talar för att hon avled där. I denna del konstate-

rar hovrätten att det endast är polisen som har haft tillgång till lägenheten efter att 

Tishko Ahmed greps den 19 november 2019.  

 

Med hänsyn till det ovan sagda är det utrett att Wilma Andersson avled i lägenheten.  
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Åtalet för mord alternativt grov misshandel och grovt vållande till annans död 

Försvaret har genom det åberopade vittnet Sonny Björk och dennes utlåtande haft en 

rad kritiska synpunkter på den tekniska utredning som åberopats av åklagaren.  

Åklagarsidans utredningar har emellertid utförts av sakkunniga med stor erfarenhet 

och kunskap inom sina respektive sakområden. Annat har heller inte framkommit än 

att utredningarna har genomförts enligt polisens och Nationellt forensiskt centrums 

(NFC) riktlinjer, som grundar sig på vetenskap och beprövad erfarenhet. Enbart Sonny 

Björks synpunkter ger mot denna bakgrund inte anledning att ifrågasätta analyserna 

och slutsatserna i åklagarsidans tekniska utredningar. Dessa utredningar ska därför  

läggas till grund för bedömningen av frågorna i målet.   

 

I den sammantagna bedömningen av den kriminaltekniska blodbildsanalysen framgår 

att Wilma Andersson blev utsatt för upprepat trubbigt våld i lägenheten då hon, i 

låg/golvnära position, befann sig i vardagsrummet samt att hon vid samma plats  

utsattes för våld som inte närmare har kunnat preciseras men som har varit av sådan 

karaktär att det separerade vävnadsbitar från Wilma Anderssons kropp. Till detta  

kommer slutsatsen i det rättsmedicinska yttrandet att Wilma Andersson hade blånader 

på tre ställen i ansiktet, ett ytligt krossår och blånad vid det vänstra ögat med brott på 

den vänstra ögonhålans golv samt att utseendet av dessa skador och blåmärken talar för 

att de orsakades av trubbigt våld såsom vid slag och att de uppkom före döden. Det 

anges vidare i yttrandet att Wilma Andersson hade en hudskada i pannan och på det 

högra övre ögonlocket med skador i högra ögonhålan och i den högra ögonhålans tak 

samt att utseendet talar för att de orsakades av skarpt våld och att de uppkom efter  

döden. Det har dock inte gått att fastställa dödsorsaken.  

 

Av denna bevisning kan hovrätten inte dra någon annan slutsats än att Wilma  

Andersson utsattes för upprepat våld i lägenhetens vardagsrum både före och efter  

döden, när hon befann sig i en golvnära position. Våldet var så kraftigt att vävnadsbitar 

separerades från hennes kropp. Hovrätten hänför inte separationen av vävnadsbitarna 

till avskiljandet av Wilma Anderssons huvud eftersom den tekniska utredningen talar 

för att Wilma Andersson förflyttades längs golvet i lägenheten och det dessutom fanns 
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fynd i badrummet som tyder på att avskiljandet skedde där. Till detta kommer att lik-

hunden inte markerade i vardagsrummet, vilket talar för att Wilma Anderssons döda 

kropp endast kan ha legat där en kortare stund. Av den tekniska bevisningen framgår 

det emellertid inte om vävnadsbitarna separerades från kroppen före eller efter döden. 

Detta tillsammans med rättsläkarnas bedömning att utseendet på vissa allvarliga skador 

i ansiktet talar för att de uppkom av skarpt våld efter döden leder till att det inte är klar-

lagt att det våld som separerade muskelvävnad från hennes kropp skedde före döden.    

 

Det är alltså styrkt att Wilma Andersson misshandlades och sedan avled i lägenheten. 

Av den tekniska utredningen går det inte att fastställa varken dödsorsak eller när hon 

avled. Med beaktande av det våld som Wilma Andersson utsattes för och det efterföl-

jande händelseförloppet går det dock inte att komma till någon annan slutsats än att 

Wilma Andersson avled till följd av misshandeln och inte av en olyckshändelse eller 

av att hon tog sitt eget liv. Detta bekräftas också av Göran Svenssons och Peter  

Jakobssons uppgifter att bråket avslutades tvärt efter ett kvinnoskrik och att det  

därefter blev helt tyst. 

 

Med beaktande av det som tingsrätten anfört avseende tidpunkt för misshandeln som 

ledde till Wilma Anderssons död, och då särskilt det gräl som grannarna hörde, är det 

därmed utrett att hon misshandlades till döds den 14 november 2019. 

 

Genom den bevisning som åklagaren lagt fram är det således styrkt att någon den  

14 november 2019 på Göteborgsvägen 23 C, i Uddevalla kommun, berövade Wilma  

Andersson livet genom upprepat trubbigt våld och/eller annat våld som inte närmare 

kan preciseras. Till skillnad från tingsrätten anser dock hovrätten med hänsyn till det 

ovan sagda att det inte är styrkt att Wilma Andersson avled till följd av det våld som 

separerade muskelvävnad från hennes kropp.   

 

Åtalet för brott mot griftefrid 

På de av tingsrätten anförda skälen är det vidare utrett att någon efter Wilma  

Anderssons död avlägsnade hennes huvud från kroppen, förpackade det i folie samt 

förvarade det i en resväska i lägenheten. Övriga delar av kroppen undanskaffades  
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därefter på en eller flera alltjämt okända platser. Någon har alltså obehörigen flyttat,  

skadat och skymfat den avlidna kroppen efter Wilma Andersson.  

 

Gärningsmannen 

Hovrätten instämmer i tingsrättens bedömning att bevisningen i målet är sådan att den 

binder Tishko Ahmed till såväl dödandet av Wilma Andersson som det efterföljande 

avskiljandet av hennes huvud samt att alternativa gärningsmän kan uteslutas.  

 

I denna del har försvaret invänt att de 24 DNA-spår, sju fingerspår och fem samman-

passningar som återkallades och därmed inte analyserades skapar tvivel om det finns 

spår som skulle pekat mot en annan gärningsman. Weine Drotz har bl.a. hörts om detta 

och uppgett att det inte är ovanligt att spår återkallas och därmed inte undersöks, utan 

att det snarare är självklart att så sker. Med hänsyn till detta och den i övrigt mycket 

starka bevisning som binder Tishko Ahmed till brotten och utesluter annan gärnings-

man, leder invändningen inte till någon annan bedömning. Hovrätten anser därför, i 

likhet med tingsrätten, att det är visat att Tishko Ahmed utförde gärningarna. 

 

Det har från åklagarsidan gjorts gällande att det varit fråga om en mycket ojämlik 

relation där Tishko Ahmed varit den kontrollerande, våldsamme och vuxne  

personen. Som tingsrätten angett har flera vittnen berört förhållandet mellan 

Wilma Andersson och Tishko Ahmed. I likhet med tingsrätten anser hovrätten att 

annat inte är klarlagt än att Wilma Andersson och Tishko Ahmed haft en stormig  

relation. Deras relation innan händelsen får därför ingen betydelse för bedöm-

ningen. 

 

Uppsåtsfrågan 

Frågan blir då hur gärningarna ska rubriceras dvs. vilket uppsåt Tishko Ahmed hade 

vid utförandet av gärningarna.  

 

Det är klarlagt utifrån den utredning som har lagts fram att Tishko Ahmed hade ett  

avsiktsuppsåt till att misshandla Wilma Andersson samt till de åtgärder han vidtog  
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efter Wilma Anderssons död. Som tingsrätten har kommit fram till går det dock inte 

utifrån utredningen att fastställa att Tishko Ahmeds direkta avsikt var att döda Wilma  

Andersson, men däremot att han hade ett likgiltighetsuppsåt till att beröva henne livet.  

 

Tishko Ahmeds berättelse  

Tishko Ahmed har inte lämnat några andra uppgifter om händelseförloppet än att 

Wilma Andersson lämnade lägenheten i samband med bråket samt att han inte befann 

sig i lägenheten aktuell kväll mellan kl. 18.37 och 22.30. Hans egna uppgifter förtar 

inte styrkan av åklagarens bevisning. 

 

Slutsats 

Hovrätten anser därmed att åtalet är styrkt i dess helhet, förutom att det inte är utrett att 

Wilma Andersson avled till följd av det våld som separerade muskelvävnad från  

hennes kropp. På de av tingsrätten anförda skälen ska Tishko Ahmed dömas för mord 

och inte dråp. Han ska vidare, som tingsrätten har kommit fram till, dömas särskilt för 

brott mot griftefrid. Tingsrättens domslut ska därför fastställas i skulddelen. 

 

Påföljdsfrågan 

 

Tishko Ahmed döms nu för mord och brott mot griftefrid. På de av tingsrätten  

anförda skälen kan någon annan påföljd än fängelse inte bli aktuell. Frågan är då hur 

långt fängelsestraff som Tishko Ahmed ska dömas till. 

 

Vid tidpunkten för aktuella gärningar var straffskalan för mord fängelse på viss tid, 

lägst 10 år och högst 18 år, eller om omständigheterna är försvårande, på livstid (se  

3 kap. 1 § brottsbalken i sin lydelse före den 1 januari 2020). Denna bestämmelse 

gällde mellan den 1 juli 2014 och den 1 januari 2020 och ska därför tillämpas i detta 

mål. De ändringar som trädde i kraft den 1 januari 2020, som syftar till att livstidsstraff 

ska kunna tillämpas i betydligt större utsträckning, är därmed inte aktuella. För brott 

mot griftefrid är straffet böter eller fängelse i högst två år. 

 

Bestämmelsen om mord fick sin nu aktuella lydelse den 1 juli 2014 då ordet ”om  
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omständigheterna är försvårande” infogades. Högsta domstolen har i ett rättsfall år 

2016 dock funnit att 2014 års omformulering inte förändrade rättsläget som gällde 

närmast dessförinnan. De uttalanden om straffmätningen vid mord som gjordes av 

Högsta domstolen i ett rättsfall år 2013 gällde därmed vid i målet aktuell tidpunkt. (Se 

rättsfallen NJA 2013 s. 376 och NJA 2016 s. 3).  

 

Utgångspunkten enligt ovan nämnda avgöranden är att straffet för mord bestäms till  

14 års fängelse. Om omständigheterna sammantagna i någon mån talar för ett lägre 

straff ska straffet normalt bestämmas till fängelse 12 år och om omständigheterna är 

förmildrande till fängelse 10 år. Omvänt ska straffet bestämmas till fängelse 16 år om 

omständigheterna sammantagna tydligt talar för ett högre fängelsestraff medan  

fängelse 18 år bör tillämpas endast då omständigheterna är mycket försvårande,  

samtidigt som de inte är av sådant slag att livstids fängelse bör dömas ut. Att fängelse 

18 år ska tillämpas restriktivt har att göra bl.a. med att livstids fängelse enligt lagen 

(2006:45) om omvandling av fängelse på livstid kan omvandlas till fängelse 18 år sam-

tidigt som livstids fängelse är ett svårare straff än ett tidsbestämt straff (se rättsfallet 

NJA 2013 s. 376).   

 

Livstids fängelse ska tillämpas endast i de undantagsfall då ett tidsbestämt fängelse-

straff på 18 år inte är tillräckligt, t.ex. då gärningsmannen har dödat mer än en person 

eller då omständigheterna annars är synnerligen försvårande (se rättsfallen NJA 2013 

s. 376 och NJA 2016 s. 3). Ett annat skäl att välja fängelse på livstid är när domstolen 

ska bestämma gemensamt straff för ett mord och annan allvarlig brottslighet eller den 

tilltalade tidigare har dömts för särskilt allvarlig brottslighet (se prop. 2008/09:118  

s. 43). 

 

Vid bedömningen av straffvärdet ska hovrätten beakta vilken insikt gärningsmannen 

haft till gärningen. Ett avsiktsuppsåt ger i regel ett högre straffvärde än en gärning  

utförd med ett likgiltighetsuppsåt. Det är också försvårande om mordet har föregåtts av 

planering. 
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Inledningsvis konstaterar hovrätten att det som framkommit gällande Tishko Ahmeds 

psykiska tillstånd vid gärningen inte gör att det finns skäl att se mildare på brottet. 

 

Liksom tingsrätten anser hovrätten att det finns flera försvårande omständigheter som 

gör att straffet ska sättas högre än utgångspunkten om 14 år för mord. Som tingsrätten 

har anfört utförde Tishko Ahmed det dödliga våldet mot Wilma Andersson, som var 

närstående till honom och dessutom yngre och fysiskt underlägsen. Brottet ägde rum i 

deras gemensamma bostad. Dessutom utövades det upprepade trubbiga våldet då hon 

befann sig i en låg position mot golvet och fortsatte efter hennes död. Vidare är brottet 

mot griftefrid i sig allvarligt. Tishko Ahmed hanterade Wilma Anderssons avlidna 

kropp på ett mycket förnedrande sätt och undanskaffade kroppen, vilket innebär ett 

fortsatt lidande för hennes anhöriga. 

 

Andra omständigheter av betydelse är dock att annat inte är visat än att mordet skedde 

utan avsiktsuppsåt från Tishko Ahmeds sida. Vidare har omfattningen av våldet inte 

närmare kunnat preciseras och den direkta dödsorsaken inte kunnat fastställas.  

Utredningen ger heller inget tydligt besked om hur länge det fysiska angreppet pågick.  

Osäkerheten om händelseförloppet och dödsorsaken medför i sin tur svårigheter att  

uttala sig om graden av Wilma Anderssons dödsångest och lidande, även om  

gärningen uppenbarligen måste ha medfört stor rädsla.  

 

Även om omständigheterna kring Tishko Ahmeds brottslighet således är mycket  

försvårande är det inte fråga om en sådan situation som i propositionen till lagstift-

ningen eller i Högsta domstolens praxis har nämnts som exempel på fall då livstids-

straff kan väljas. Vad som är utrett om omständigheterna kring dödandet av Wilma 

Andersson och den efterföljande hanteringen av hennes kropp är, trots gärningarnas 

allvar, inte heller så synnerligen försvårande att det finns skäl för livstids fängelse,  

utifrån tillämplig praxis. Det sagda innebär att påföljden ska stanna vid ett tidsbestämt 

fängelsestraff. 

 

Vid en samlad bedömning anser hovrätten att Tishko Ahmeds brottslighet har ett 

straffvärde som motsvarar fängelse i 18 år. Fängelsestraffets längd ska motsvara  
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straffvärdet. 

 

Tishko Ahmed ska således dömas till fängelse i 18 år. Tingsrättens dom ska ändras i 

enlighet med detta.   

 

Häktningsfrågan 

 

För mord är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år. Det finns risk för att 

Tishko Ahmed på fri fot undandrar sig straff och det är inte uppenbart att skäl för  

häktning saknas. Tishko Ahmed ska därför stanna kvar i häkte till dess hovrättens dom 

i ansvarsdelen vinner laga kraft mot honom.  

 

Skadeståndsfrågan  

 

På de av tingsrätten anförda skälen ska Tishko Ahmed betala begärt skadestånd till 

Linda Andersson, Emelie Karlsson, Marcus Karlsson och dödsboet efter Wilma  

Andersson. Tingsrättens dom ska alltså fastställas i skadeståndsdelen. 

 

Ersättning till offentlig försvarare och målsägandebiträde 

 

Beatrice Eddysson Rämsell har begärt ersättning för 82 timmars arbete och 30 timmars 

tidsspillan samt för utlägg. 

 

Peter Olsson har begärt ersättning för 78 timmars arbete och 16 timmars tidsspillan 

samt för utlägg.  

 

Robert Mjösén har begärt ersättning för 75 timmars arbete och 11,5 timmars tidsspillan 

samt för utlägg. 

 

Åklagaren har yttrat sig och haft synpunkter på antalet nedlagda timmars arbete och 

tidsspillan samt att kostnadsräkningarna inte uppfyller kraven på hur sådana ska  

utformas.  
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Med hänsyn till uppdragets art och omfattning samt med beaktande av att den totala 

förhandlingstiden, inklusive hänvisningen av den muntliga bevisningen, uppgick till 

knappt 40 timmar anser hovrätten att den av försvararna och målsägandebiträdet  

begärda ersättningen för arbete är skälig. Samma sak gäller begärd ersättning för tids-

spillan och utlägg. Beatrice Eddysson Rämsell, Peter Olsson och Robert Mjösén ska 

därför få begärd ersättning av staten.  

  

ÖVERKLAGANDE, se bilaga B 

Överklagande senast den 20 november 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

________________________________ 

Domare: Hovrättsråden Roy Johansson och Camilla Lyckman, tf. hovrättsassessorn 

Emelie Nordh samt nämndemännen Catrin Bengtsson och Kaj Kvorning. 

 

AVRÄKNINGSUNDERLAG, se aktbilaga 59 
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2. Dödsboet efter Wilma Andersson

Ombud:
Advokat Robert Mjösén
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvägen 5
473 34 Henån

3. Emelie Karlsson
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Advokat Robert Mjösén
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvägen 5
473 34 Henån

4. Marcus Karlsson

Målsägandebiträde:
Advokat Robert Mjösén
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvägen 5
473 34 Henån

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken i sin lydelse före 1 januari 2020

2019-11-14
2. Brott mot griftefrid, 16 kap 10 § brottsbalken

2019-11-14 -- 2019-11-19

Påföljd m.m.
Fängelse på livstid

Skadestånd
1. Tishko Ahmed skall betala skadestånd till Linda Andersson med 60 000 kr jämte ränta

enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 14 november 2019 till dess betalning sker.
2. Tishko Ahmed skall betala skadestånd till Marcus Karlsson med 60 000 kr jämte ränta

enligt 6 § räntelagen från den 14 november 2019 till dess betalning sker.
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3. Tishko Ahmed skall betala skadestånd till Emelie Karlsson med 60 000 kr jämte ränta
enligt 6 § räntelagen från den 14 november 2019 till dess betalning sker.

4. Tishko Ahmed skall betala skadestånd till dödsboet efter Wilma Andersson med
47 664 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 14 november 2019 till dess
betalning sker.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen kniv förklaras förverkad. Beslaget skall bestå. (Polismyndigheten Region

Väst, LPO Västra Fyrbodal; beslagsliggare 2019-5000-BG132482 p 8)
2. Beslagen av plastpåsar, kuddvar, kläder, skor, handduk, sax, packtejp, toarulle,

aluminiumfolie, kniv, resväska, tygdjur, påslakan, träbit, mobiler, överkast och pincett
m.m. skall bestå till dess att domen har vunnit laga kraft. Godset skall därefter utlämnas
till Tishko Ahmed. (Polismyndigheten Region Väst, LPO Västra Fyrbodal;
beslagsliggare 2019-5000-BG129924 p 1-6 och 8, 2019-5000-BG132431 p 1-5, 2019-
5000-BG132482 p 1-7 och 9-10, 2019-5000-BG134305 p 2-3, 2019-5000-BG127068 p
3, 2019-5000-BG131429 p 1-12, 2019-5000-BG127075 p 1 och 3, samt 2020-5000-
BG16349 p 1-3)

3. Avspärrningen av Tishko Ahmeds bostad på Göteborgsvägen 23 C Lgh 1301 i
Uddevalla skall bestå till dess att domen har vunnit laga kraft. Avspärrningen skall
därefter hävas.

Häktning m.m.
Tishko Ahmed skall stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
1. Sekretessen enligt 35 kap. 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för

fotografierna av Wilma Andersson i förundersökningsprotokollet, aktbil. 124, skall
bestå i målet.

2. Sekretessen enligt 35 kap. 13 § offentlighets- och sekretesslagen för uppgifterna om
hälsa i läkarintyg enligt 7 § personutredningslagen (1991:2041), aktbil. 56, och i
rättspsykiatriskt utlåtande, aktbil. 251, skall bestå i målet.

3. Sekretessen enligt 21 kap. 3 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för
uppgifterna om målsäganden Emelie Karlssons adress i partsbilaga till denna dom skall
bestå i målet.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Beatrice Rämsell får ersättning av staten med 957 100 kr. Av beloppet avser 191 420 kr

mervärdesskatt.
2. Peter Olsson får ersättning av staten med 362 943 kr. Av beloppet avser 72 589 kr

mervärdesskatt.
3. Robert Mjösén får ersättning av staten med 498 280 kr. Av beloppet avser 99 656 kr

mervärdesskatt.
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4. Staten skall stå för kostnaderna för försvararna och målsägandebiträdet.

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 
 

Ansvar 
 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Målsägandena Linda Andersson, Marcus Karlsson och Emelie Karlsson, föräldrar 

respektive syster till Wilma Andersson, har biträtt åtalet.  

 

Tishko Ahmed har förnekat gärningarna. Han har inte haft någon erinran avseende 

de särskilda yrkandena.  

 

Skadestånd 
 

Linda Andersson, Marcus Karlsson, Emelie Karlsson och dödsboet efter Wilma 

Andersson har yrkat enligt bilaga 2. 

 

Tishko Ahmed har bestritt skadeståndsyrkandena. Han har, för det fall han döms för 

de åtalade gärningarna, godtagit de yrkade beloppen jämte ränta som skäliga i och 

för sig.  

 

UTREDNING 
 

Tishko Ahmed har hörts.  

 

På åklagarens begäran har målsägandeförhör hållits med Linda Andersson, Marcus 

Karlsson och Emelie Karlsson samt vittnesförhör hållits med Daniel Olsson, Ingvar 

Karlsson, Alba Piazza, Ingrid Bergqvist, Malin Börjesson Dahlstedt, Malin 

Sandström, Peshtiuan Baban, Steve Bandhede, Peter Jakobsson, Göran Svensson, 

Elin Karlsson, Marianne Tomic, Niklas Johansson, Fredrik Lundgren, Monica 

Johnzon, Johan Höppner, Olle Jakobsson, Daniel Nagel, Weine Drotz och Ylva 
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Langemar. Åklagaren har vidare åberopat en omfattande skriftlig bevisning, se 

bilaga 1.  

 

På Tishko Ahmeds begäran har vittnesförhör hållits med Hans König, Karolina 

Hansson, Hanna Olofsson Bergqvist och Saga Bergqvist Olofsson samt 

sakkunnigförhör hållits med Sonny Björk. Även Tishko Ahmed har åberopat 

skriftlig bevisning liksom sakkunnigutlåtande, se bilaga 3. 

 

DOMSKÄL 
 

Skuld m.m. 
 

Inledning 
 

Av utredningen har inledningsvis följande framkommit.  

 

Wilma Andersson föddes år 2002. Hennes föräldrar, Linda Andersson och Marcus 

Karlsson, separerade tidigt. Wilma Andersson växte upp mestadels i Stenungsund. 

När Wilma Andersson var 15 år bodde hon under ca ett års tid hos sin syster, 

Emelie Karlsson, i Uddevalla. Hon ville inte bo hemma hos sin far utanför Lysekil 

och kunde inte heller bo hos sin mor. Wilma Andersson gick på en gymnasieskola i 

Uddevalla men hoppade av studierna under vårterminen 2019. Hon var därefter 

mestadels utan sysselsättning.  

 

Tishko Ahmed föddes år 1997 och kom som åttaåring till Sverige från den kurdiska 

delen av Irak. Han växte upp tillsammans med sin far och styvmor i Uddevalla. 

Efter fullgjorda gymnasiestudier och några kortare anställningar arbetade han vid 

den i målet aktuella tiden som timvikarie inom hemtjänsten. Han fick i november 

2018 kontrakt på en lägenhet på Göteborgsvägen 23 C i Uddevalla. 
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Wilma Andersson och Tishko Ahmed träffades i slutet av år 2017. Wilma 

Andersson var då 15 år och Tishko Ahmed var 21 år. De blev ett par i februari 

2018. Wilma Andersson bodde en kort period hemma hos Tishko Ahmeds far och 

styvmor fram till dess att Tishko Ahmed fick lägenheten på Göteborgsvägen. De 

flyttade tillsammans till lägenheten men kontraktet stod endast på Tishko Ahmed. 

Wilma Andersson och Tishko Ahmed hade en stundvis stökig relation. De grälade 

ofta och var båda svartsjuka. Tishko Ahmed gjorde slut med Wilma Andersson vid 

flera tillfällen och hon bodde då hos vänner innan de återigen blev ett par. Vid varje 

tillfälle relationen upphörde kontaktade de båda någon vän eller närstående. Vid 

något tillfälle kontaktade Tishko Ahmed även Marcus Karlsson. Wilma Andersson 

var av allt att döma väldigt kär i Tishko Ahmed. 

 

Wilma Andersson försvann den 14 november 2019. Hennes försvinnande 

engagerade och uppmärksammades stort i media. Hundratals frivilliga deltog i 

sökandet efter henne som ägde rum i såväl Uddevalla som Ljungskile. Tishko 

Ahmed anhölls och greps den 19 november 2019 såsom misstänkt för mord. Han 

häktades den 22 november 2019 och har varit frihetsberövad sedan dess. Wilma 

Anderssons huvud påträffades först den 28 november 2019 i lägenheten på 

Göteborgsvägen och man kunde då konstatera att hon var avliden. Trots upprepade 

och omfattande eftersökningar har resten av Wilma Anderssons kropp inte 

återfunnits.  

 

Förhörsutsagor 
 

Linda Andersson 

 

De sista åren bodde Wilma på olika platser. På grund av vissa omständigheter 

kunde Wilma inte bo hemma hos henne. Wilma flyttade under en period in hos sin 

syster Emelie. Därefter flyttade Wilma till Tishko i hans fars och styvmors bostad. 

Efter detta fick Tishko lägenheten på Göteborgsvägen i Uddevalla som de flyttade 

in i tillsammans. Hon och Wilma träffades inte så mycket den sista tiden på grund 
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av vissa omständigheter, men de hade mycket telefonkontakt. Hon har aldrig tyckt 

om Tishko, men hon höll sams med honom för hans och Wilmas relations skull. 

Wilma var väldigt kär i Tishko. Tishko manipulerade och isolerade Wilma. Han var 

väldigt svartsjuk. Tishko misshandlade Wilma psykiskt, men vad hon vet har 

Tishko använt fysiskt våld mot Wilma bara vid ett tillfälle. Enligt Wilma hade 

Tishko då knuffat in henne i en whiteboardtavla. Hon har aldrig sett några fysiska 

skador på Wilma. Wilma fick lämna Tishkos lägenhet vid flera tillfällen efter att de 

grälat. Hon fick dock varje gång lov att komma tillbaka. Vid ett tillfälle flyttade 

Wilma in hos sin kompis Alba Piazza på grund av en händelse som påstås ha 

inträffat i vindsförrådet. Enligt Wilma försökte hon ta sitt liv genom hängning på 

vinden efter ett bråk med Tishko. Vid detta tillfälle skall Tishko ha räddat hennes 

liv genom att ta ned henne från snaran. Hon tror själv inte att detta hände eftersom 

hon inte såg några märken på Wilmas hals efteråt. 

 

Den sista tiden före Wilmas död blev Tishko underlig och personlighetsförändrad. 

Enligt Wilma hade Tishko bl.a. börjat tala mycket om Donald Trump. Han hade 

även blivit religiös. Wilma berättade även att Tishko hade sagt att hon var djävulen. 

Hon är övertygad om att Wilma avslutade relationen med Tishko och att han inte 

kunde acceptera detta. Enligt Wilma hade hon, tidigare samma vecka som torsdagen 

den 14 november 2019, sagt till Tishko att hon tänkte lämna honom. Tishko hade då 

brutit ihop och bönat och bett henne om att inte lämna honom. Hon vet att Wilma 

skulle träffa sin kompis Malin Börjesson Dahlstedt med anledning av deras 

uppbrott.  

 

Den sista gången hon var i kontakt med Wilma var i ett telefonsamtal den 14 

november 2019. Wilma behövde då pengar till bussresa till tandläkaren dagen 

därpå, dvs. fredagen den 15 november 2019. Samtalet avslutades kl. 17.03 med att 

Wilma sade att ”det är Tishko som kommer”. Efter detta har hon inte hört av 

Wilma. Hon sökte inte Wilma den 15 eller den 16 november 2019. Hon tror dock 

att Marcus Karlsson försökte komma i kontakt med Wilma den 15 november 2019. 
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Söndagen den 17 november 2019 fick hon ett telefonsamtal där det framkom att 

ingen hade fått tag på Wilma sedan torsdagen den 14 november 2019. Hon minns 

att hon försökte ringa Wilma då, men fick inget svar. Hon minns inte om hon ringde 

eller sms:ade Tishko. Hon fick ett konstigt svar från Tishko via sms som hon 

reagerade på, men hon minns inte exakt hur det löd. Efter detta sade hon till sin 

sambo Daniel Olsson att något var galet och att de var tvungna att omedelbart åka 

till Tishkos och Wilmas bostad. De begav sig sedan hastigt iväg dit. Under bilfärden 

ringdes det en massa samtal rörande Wilmas försvinnande och en anmälan 

upprättades. Väl framme vid bostaden bad hon Daniel Olsson att ställa sig bredvid 

lägenhetsdörren så att Tishko inte skulle se genom kikhålet att han var där. Sedan 

knackade hon på dörren och Tishko öppnade. Tishko hade en blå fleecefilt runt sig. 

Han var helt flummig, ”väck”, och betedde sig märkligt. Hon gick in i lägenheten 

och såg sig omkring. Hon vet inte riktigt vad hon letade efter. Tishko betedde sig 

nervöst och ville hela tiden ha bekräftelse på att han inte hade gjort något fel. Hon 

var i ett sorts chocktillstånd och fick känslan av att något hade hänt Wilma och att 

det var Tishko som hade gjort det. Hon tyckte att det var konstigt att Wilmas 

sminkspegel stod på köksbordet och inte vid fönsterbrädet, vilket den normalt 

gjorde. Det stod heller inget smink på fönsterbänken, men det låg sminkrester kvar 

på golvet. Det låg även papperstussar utspridda. Det såg ut som att de var blodiga, 

men Tishko sade att det var från Wilmas läppstift. Hon frågade Tishko om han 

visste var Wilma var och han sade att de hade gjort slut och att Wilma hade sprungit 

ut ur lägenheten torsdagen den 14 november 2019. Hon kände dock på sig att detta 

inte stämde eftersom Wilma alltid brukade höra av sig till henne, andra anhöriga 

eller vänner när de hade bråkat. Tishko sade även att Wilma hade lämnat bostaden 

med sin handväska, bankkort, smink, jacka och mobiltelefon. En stund senare 

öppnade hon garderoben i hallen och såg jackan, sminket och handväskan som 

Tishko påstod att Wilma hade tagit med sig efter deras gräl. Wilmas nya kängor 

stod också kvar i lägenheten och hennes tandborste fanns kvar på toaletten. Detta 

var konstigt då hon vet att Wilma aldrig skulle ha lämnat bostaden utan dessa 

tillhörigheter. Under hela tiden var Tishko mycket nervös. Han var stressad och 

sade att hans vän snart skulle komma. Han verkade mer intresserad av att hans 
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kompis skulle komma än av att hitta Wilma. I anslutning till detta såg hon att 

Wilmas lägenhetsnycklar låg kvar på vardagsrumsbordet. Det var olikt Wilma att 

lämna kvar sina nycklar när hon lämnade lägenheten. Hon frågade Tishko om detta 

och han sade först att Wilma hade lämnat kvar dem frivilligt, men ändrade sig sedan 

och sade att han ”fysiskt” hade fått ta dem ifrån henne. Som hon har förstått det har 

endast Tishko och Wilma haft nycklar till lägenheten. Bredvid nycklarna på 

vardagsrumsbordet låg ihopvikt aluminiumfolie. Hon noterade även att det var en 

konstig lukt i lägenheten. Hon tror att det var från narkotikarök. I sovrummet låg 

påslakan ”ihopkorvade”. Sängen var inte bäddad. Hon minns inte hur det var med 

sängöverkastet. Det hängde handdukar i sovrummet, vilket hon tyckte var märkligt 

eftersom de alltid brukade hänga i badrummet. En annan sak som hon tyckte var 

konstigt var att det vita duschdraperiet var borta. Draperiet var inte särskilt gammalt 

så det förvånade henne. Hon såg dock inget blod i lägenheten. Sedan gick hon upp 

till vindsutrymmet. Tishko blev mycket nervös när hon gick upp på vinden. Han 

sade att de under inga omständigheter fick vara ensamma uppe i hans vinds-

utrymme. Detta var hennes första besök hos Tishko den dagen. Vid det andra 

besöket senare på kvällen bad hon honom att ge henne kläder tillhörande Wilma till 

sökinsatsen. Tishko verkade väldigt ”speedad” och stressad vid det tillfället. 

Eftersom de behövde otvättade kläder från Wilma fick Tishko vända om vid dörren 

för att hämta sådana i stället för de rena som han först kom med. Tishko bar vita 

handskar på sig när han överlämnade Wilmas otvättade kläder, vilket hon tyckte var 

konstigt. 

 

Nästkommande dag, den 18 november 2019, kontaktade hon fastighetens vakt-

mästare Steve Bandhede för att få tillgång till fler utrymmen i fastigheten. Då sökte 

hon igenom vindsutrymmet ytterligare en gång. Hon tror att hon besökte fastigheten 

totalt fem gånger den 17-18 november 2019. Hon minns inte om hon såg Tishko 

den 18 november 2019, men hon såg hans hemtjänstbil utanför bostaden den dagen. 

Under sökandet efter Wilma vid fastigheten fick hon reda på att en granne till 

Tishko och Wilma hade hört ljud från ett bråk i deras lägenhet. Hon minns dock inte 

när i tid detta skulle ha varit. 
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Marcus Karlsson 

 

Under de sista åren bodde Wilma hos olika personer, bl.a. hemma hos honom och 

hennes farmor. Därefter flyttade Wilma, när hon var ungefär 15 år gammal, in hos 

sin syster Emelie en period. Wilma gick på en skola i Uddevalla och ville inte bo 

hos honom ute på landet. Han hade en ganska god kontakt med Wilma, men den 

minskade efter det att hon hade blivit ihop med Tishko. De hade mest kontakt via 

sms. Tiden före Wilmas död uppfattade han henne som glad och positiv. 

 

Han var emot Wilmas relation med Tishko. Han tyckte att hon skulle bo hemma och 

satsa på skolan i stället för att flytta in hos Tishko. Han vet att Wilma och Tishko 

gjorde slut några gånger under deras relation. Wilma berättade dock aldrig något 

negativt om deras relation för honom. Hans första intryck av Tishko var positivt. 

Han tyckte att Tishko verkade ordningsam. Personkemin dem emellan stämde dock 

inte riktigt. Han har dock aldrig sett eller hört något om att Wilma har utsatts för 

våld av Tishko. 

 

Vid ett tillfälle ringde Tishko honom mitt i natten och berättade att Wilma hade 

försökt strypa sig själv i sovrummet framför honom. Det var i vart fall så han 

uppfattade det hela. I bakgrunden av telefonsamtalet kunde han höra Wilma säga att 

hon inte alls hade försökt ta sitt liv. Han försökte då lugna ned situationen och 

bestämde sig för att komma och hämta Wilma den efterföljande morgonen. Han 

hämtade Wilma och hon tog med sig vissa av sina tillhörigheter. Hon grät och ville 

inte lämna Tishko, men han förklarade för henne att detta var det bästa för stunden. 

Wilma ville då bli avsläppt hos sin kompis Alba och han körde henne dit. Under 

bilresan till Alba ville Wilma inte tala om incidenten den föregående natten. Hon 

sade att hon verkligen inte hade tänkt att ta sitt liv. Han uppfattade det som att 

Wilma hade agerat som hon hade gjort för att visa Tishko att hon inte ville leva utan 

honom. Han såg dock inga skador eller märken på hennes hals. Ett litet tag efter 

denna händelse blev Wilma och Tishko ihop igen. 
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Fredagen den 15 november 2019 försökte han nå Wilma angående hennes 

tandläkarbesök eftersom tandläkaren hade ringt honom och berättat att Wilma inte 

hade dykt upp. Wilma svarade dock inte. Han funderade på att åka till deras 

lägenhet, men beslutade sig för att avvakta ett litet tag. På lördagen den 16 

november 2019 åkte han hem till deras lägenhet och knackade på, men ingen 

öppnade dörren. Han hörde heller inget ljud där inifrån. Han öppnade då brev-

inkastet och kikade in i lägenheten. Det var lerigt vid entrémattan i anslutning till 

köket och det låg en massa kläder på golvet och kuddar i fåtöljen. Han noterade 

även några finkuddar framför ugnen i köket. Han ringde dock aldrig till Wilma eller 

Tishko vid det tillfället.  

 

Den 17 november 2019 åkte han återigen till Wilmas och Tishkos lägenhet och 

tittade in genom brevinkastet. Då var bostaden städad. Leran som han hade sett 

dagen innan var borta och kläderna upplockade. Den dagen bestämde de sig för att 

ringa polisen. Han tror att det var Linda som anmälde Wilma försvunnen. Senare 

samma dag besökte han lägenheten ytterligare en gång tillsammans med sin far och 

Linda. De knackade på dörren och Tishko öppnade. Tishko sade att han och Wilma 

hade haft ett gräl på torsdagen den 14 november och att hon därefter hade lämnat 

bostaden. Sedan såg Linda att Wilmas lägenhetsnycklar låg kvar på vardagsrums-

bordet. Det var inte likt Wilma att lämna lägenheten utan sina nycklar. Tishko sade 

först att Wilma hade lämnat kvar nycklarna frivilligt, men när de ifrågasatte detta 

medgav han att han hade fått ta dem ifrån henne ”fysiskt”. Efter detta letade han 

även efter Wilma i fastighetens trapphus. Efter att ha varit ungefär tio minuter i 

lägenheten var de tvungna att lämna den eftersom Tishkos vänner skulle komma på 

besök. Det märktes att Tishko var illa till mods över deras närvaro. Han betedde sig 

på ett märkligt sätt. Han tror att Tishko var påverkad. Tishko ramlade även in i hans 

bil när de skulle säga hejdå.  
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Emelie Karlsson 

 

Hon och Wilma är uppvuxna tillsammans och har alltid stått varandra nära. Wilma 

bodde även hos henne under ett halvårs tid. Hon hade en god insyn i hennes liv. 

Den sista tiden före Wilmas död träffades de dock inte särskilt ofta, men de hade 

mycket kontakt via sociala media. Hon har varit i Tishkos och Wilmas lägenhet 

endast vid ett tillfälle, vilket var i samband med julfirande i december 2018. 

 

Wilma och Tishko träffades i december 2017 och blev ett par på alla hjärtans dag i 

februari 2018. Deras relation var väldigt strulig. Tishko var kontrollerande gentemot 

Wilma och misshandlade henne psykiskt. Han hade gps via Snapchat så att han 

alltid kunde se var hon befann sig. En gång när Wilma hade stängt av gps-

funktionen på Snapchat blev Tishko mycket upprörd och ringde upp henne 

angående detta. Som hon förstod det kunde inte Wilma lokalisera Tishko på 

motsvarande sätt. Tishko kontrollerade även vilka kläder Wilma bar. Hon minns ett 

tillfälle när hon var i Göteborg tillsammans med Wilma. Wilma bar då ett par tighta 

byxor, vilket gjorde Tishko mycket arg. Han tvingade henne även att sova med 

smink. Tishko bestämde vilka Wilma fick umgås med. Hon fick t.ex. inte träffa sina 

gamla killkompisar. Tishko försökte också förstöra relationen mellan henne och 

Wilma. Han förbjöd Wilma att tala med henne när han var närvarande. Tishko var 

mycket svartsjuk som person. Han hade alla Wilmas lösenord på sociala media, 

men hon fick inte ha hans lösenord. Han sade att hon var tjock och att hon var en 

hora. Han tyckte att hon behövde operera sig, att hon inte hade någon familj och att 

ingen tyckte om henne. Allt detta är en blandning av hennes egna iakttagelser och 

vad Wilma har berättat för henne. Wilma berättade att Tishko hade knuffat henne in 

i en vägg. Vid ett annat tillfälle skulle han ha knuffat henne i en pool. Han skulle 

även ha tagit tag i Wilma när han inte varit nöjd med hennes matlagning. Vid ett 

tillfälle skulle han också ha spottat i Wilmas ansikte när han inte var nöjd med 

hennes matlagning. Hon har dock aldrig sett några fysiska skador på Wilma och hon 

har heller aldrig berättat om några sådana. Tishko gjorde slut med Wilma sju till tio 

gånger. Varje gång han gjorde slut blev Wilma mycket ledsen och hörde alltid av 
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sig till henne, den övriga familjen eller kompisar. Wilma gick dock alltid tillbaka 

till Tishko eftersom han manipulerade henne. Wilma var skör som person och 

förälskad i Tishko. Det fanns inte heller så många alternativ för Wilma än att 

återvända till Tishko. Hon var alltid välkommen hemma hos sin far, men ville inte 

bo hos honom ute på landet. Hon vet att hennes mor sade nej till att ha Wilma 

boende hos sig. Hon tror inte på det påstådda självmordsförsöket från Wilmas sida. 

Wilma har flera gånger talat om för henne att det inte stämde och att hon ville leva. 

 

Hon träffade Wilma sista gången söndagen den 10 november 2019. Då var Wilmas 

inställning att hon skulle lämna Tishko. Tidigare hade det alltid varit Tishko som 

hade gjorde slut med henne, men nu tänkte hon göra slut med honom. Wilma tyckte 

att han hade blivit personlighetsförändrad. Bl.a. hade han blivit religiös och talat 

mycket om Donald Trump. Wilma var tydlig med att hon inte skulle lämna ifrån sig 

sina lägenhetsnycklar när hon skulle göra slut eftersom hennes tillhörigheter fanns 

kvar i lägenheten. Den sista kontakten som hon hade med Wilma var den 14 

november 2019 via telefon. De talade bl.a. om pengar och Wilmas boendesituation. 

Wilma sade sedan att hon var tvungen att lägga på, men skulle ringa tillbaka. Wilma 

ringde dock aldrig tillbaka, vilket gjorde henne orolig. Hon sms:ade och ringde 

Wilma senare under kvällen, men fick inget svar. Hon gick då in på sociala media 

för att se om Wilma var aktiv där, men det var hon inte. Det var olikt Wilma att inte 

vara online eller uppdatera sina sociala media. Hon fortsatte att skriva och ringa till 

Wilma den 15-16 november 2019. Hon ringde Tishko under eftermiddagen 

söndagen den 17 november 2019. Detta var precis innan hennes mor och far hade 

kommit till hans lägenhet. Hon reagerade på att Tishko lät annorlunda i luren. Han 

lät dämpad och påverkad. Han uppgav att han inte visste var Wilma var och att de 

hade gjort slut under torsdagen den 14 november 2019. Hon tror inte på Tishkos 

påstående om att Wilma lämnade lägenheten utan sina tillhörigheter som t.ex. 

smink och nycklar. Det skulle Wilma aldrig göra. 
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Tishko Ahmed 

 

Han och Wilma träffades den 27 december 2017. De blev ihop i mitten av februari 

2018. När de träffades bodde Wilma hos sin syster Emelie. I augusti 2018 flyttade 

Wilma in hos sin far i Lysekil. Wilma trivdes dock inte särskilt bra där eftersom hon 

hade tre-fyra timmars bussresa till Uddevalla. Hon fick därför flytta in tillsammans 

med honom i hans fars och styvmors bostad i Hovhult i Uddevalla. De bodde där 

tillsammans i tre månader. I november 2018 fick han kontrakt på en lägenhet på 

Göteborgsvägen i Uddevalla där han och Wilma flyttade in tillsammans. Som han 

ser på det hela var Wilma en hemlös person med ett dystert förflutet när hon 

flyttade in hos honom. Han plockade upp henne från röran i hennes liv och gav 

henne ett hem. 

 

Wilmas uppfostran var inte den bästa. Hon hade inte insikt kring hur folk tänker. 

Hon var ung och såg bra ut. Han sade till henne att inte bära vissa plagg eftersom 

folk då hade stirrat. Man vill inte att folk skall stirra på ens tjej. Han hade dock 

inget kontrollbehov under deras relation. Det stämmer att han blev upprörd över 

Wilmas klädval vid ett tillfälle då hon hade varit i Göteborg. Då hade hon burit 

genomskinliga byxor. Detta gjorde honom upprörd då man kunde ”se mycket”. 

Wilma frågade honom ofta om hans synpunkter på hennes klädval. Han hade inga 

synpunkter på vilka hon umgicks med. Hon fick träffa vilka killkompisar hon ville. 

Eftersom Wilma bodde i Uddevalla och de flesta av hennes barndomsvänner bodde 

i Lysekil och Stenungsund hade hon dock inte särskilt många att umgås med. Att 

han kunde se var Wilma befann sig på sin Snapchat-karta är inte konstigt. Wilma 

kunde också se var han befann sig på sin egen Snapchat-karta. I princip alla har den 

funktionen på Snapchat. Emelies påstående om att han ständigt hade järnkoll på var 

Wilma var stämmer inte. 

 

Hans och Wilmas relation var ganska bra. Det som inte har nämnts under huvud-

förhandlingen är att 99 procent av förhållandet var fantastiskt bra. Det finns inget 

förhållande som är 100 procent bra. Ibland grälar man i en relation och det kan 
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handla om allt möjligt. Wilma lämnade deras bostad totalt två gånger under deras 

relation. Det första tillfället var i augusti 2019. Då bodde hon hos en vän i en vecka. 

I samband med detta lämnade hon kvar sina lägenhetsnycklar. Wilmas anhörigas 

påstående om att hon aldrig lämnade kvar sina nycklar stämmer inte. Han var den 

närmaste familj som Wilma hade och kände henne bäst. Det andra tillfället som hon 

lämnade deras bostad var i samband med hennes självmordsförsök i slutet av 

oktober 2019. Vid det tillfället behöll hon sina lägenhetsnycklar. 

 

Vad gäller Wilmas självmordsförsök i oktober 2019 försökte hon ta sitt liv efter ett 

gräl dem emellan. De hade grälat om hans planerade resa till USA. Hon ville inte att 

han skulle resa dit, men om han ändå tänkte göra det var de tvungna att göra slut. 

Han hade dock planerat för den resan länge och hade för avsikt att genomföra den. 

Då sade Wilma att ”nu skall jag göra något”, varefter hon tog ett mjukt skärp från 

en morgonrock och gick upp på vinden. Han tänkte inledningsvis att hon inte 

menade det hela. Efter en stund beslutade han sig dock för att följa efter henne upp 

på vinden. Han öppnade vindsdörren och såg att hon hängde där och skakade. Han 

fick panik och sprang direkt fram och lyfte upp henne så att hon fick luft. Sedan tog 

han ned henne. Omedelbart efter detta ringde han Marcus och berättade vad som 

hade hänt. Han kände att det hela hade gått för långt och ville inte bli inblandad i 

sådant. Med anledning av detta tog det också slut mellan honom och Wilma vid det 

tillfället. Wilma försökte tona ned vad som hade hänt i bakgrunden av telefon-

samtalet mellan honom och Marcus. Hon ville inte göra en stor grej av det hela. 

Efter självmordsförsöket åkte Wilma till Alba. De blev ihop igen den 1 november 

2019. 

 

Det förekom inte något våld i deras relation. Han knuffade inte in Wilma i en 

whiteboardtavla. Sådant är enkelt för Wilmas anhöriga att hitta på i efterhand. Vad 

gäller de sex-sms som han skickade till Wilma så menade han inte allvar med allt 

som han skrev och överdrev vissa saker. Det är svårt att via sms framföra sin åtrå 

och passion. Läser man Wilmas svar kan man dock se att sättet som han skrev på 

fungerade väl. Sex-sms har dock ingenting med verkligheten att göra. Han höll inte 
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fast eller spottade i Wilmas ansikte i samband med att hon lagade mat åt honom. 

Han knuffade i henne i en pool vid ett tillfälle men det var på skoj. Han kallade inte 

henne för djävulen och blev heller inte personlighetsförändrad.  

 

Wilma gjorde inte slut med honom den 13 november 2019. Hade hon velat göra slut 

med honom hade hon självfallet fått göra det. Det var han som gjorde slut med 

Wilma den efterföljande dagen, dvs. den 14 november 2019. 

 

Den 14 november 2019 hände följande. Han vaknade kl. 11.30 och hade ett arbets-

pass bokat kl. 12.00-16.00. Wilma hade gett honom sitt bankkort för att köpa 

cigaretter till henne. Han kom hem ifrån jobbet lite tidigare, runt kl. 14.30, eftersom 

det inte fanns några arbetsuppgifter kvar. Han handlade cigaretter på Netto på vägen 

hem. Den långärmade röda tröjan och arbetsbyxorna som han bar när han var inne 

på Netto skall finnas kvar i lägenheten. När han kom hem till bostaden satte han sig 

i sin svarta fåtölj. Han spelade spel på sitt Playstation eller tittade på Netflix. Efter 

ett tag kom Wilma och frågade om han ville röka en cigarett med henne. I samband 

med detta började de gräla. De grälade om allt möjligt, bl.a. om deras ekonomi, 

USA-resan och framtiden. Hon anklagade honom för att vara otrogen. Då var 

klockan runt 17.30. Därefter uppstod en paus i grälet och de tog en dusch till-

sammans. Han gick sedan tillbaka till fåtöljen för att spela spel eller se på Netflix. 

En kort stund senare kom Wilma fram till honom i fåtöljen och grälet fortsatte. I 

samband med detta tvingade han henne verbalt att lämna kvar sina lägenhets-

nycklar. Därefter orkade han inte gräla mer så han tog på sig sina hörlurar. Detta 

gjorde henne väldigt arg och hon skrek i hans öra så att det gick igenom musiken. 

Det var högljutt och de skrek fula saker till varandra. Sedan såg han, i periferin, hur 

hon gick iväg. Efter fem-tio minuter såg han en figur i hallen och hörde att ytter-

dörren smälldes igen. Han tänkte att ”det är väl som vanligt, hon går ut och sätter 

sig någonstans i en timme eller två och är upprörd”. Tio minuter senare tog han av 

sig hörlurarna och gick ut i köket. Han såg att hennes smink inte låg kvar på 

fönsterbrädet. Han hade inte trott att hon skulle packa sina grejer. Han var inte med 

när hon packade sina tillhörigheter, utan satt i vardagsrummet. Han vet inte vilken 
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handväska hon tog med sig. Han såg att hennes bankkort låg kvar på köksbordet 

och lade det i sin ficka. Han vet inte var hennes bankkort är nu. Han måste ha tappat 

det någonstans. Därefter gick han ut för att leta efter Wilma och få henne att åter-

vända till lägenheten. Han såg sig omkring i området, men hittade henne inte. Trots 

att det var en novemberkväll tog han inte på sig sin jacka eftersom han trodde att 

Wilma skulle befinna sig i närheten av bostaden. Han kunde inte ringa henne och 

fråga var hon var eftersom han hade raderat hennes telefonnummer efter grälet. Han 

tog då Wilma ”på orden”. Hon hade nämligen sagt att hon skulle åka till sin syster i 

Göteborg, varför han började att gå in mot stan. Han kollade upp vilka tåg som 

skulle gå till Göteborg. Han gick därefter och köpte en dricka och en tändare. Han 

vet inte varför han använde Wilmas bankkort när han gjorde detta. Sedan gick han 

mot tågstationen. Han lyssnade på musik. Tåget kom och han åkte med det. När 

tåget stannade i Ljungskile såg han en tjej med blont hår på andra sidan tåg-

perrongen. Hon hade samma kroppsform som Wilma. Han är närsynt och bar inga 

linser så han hade svårt att se om det faktiskt var hon. Han gick av tåget och gick 

över till den andra sidan av tågperrongen. Då förstod han att det inte var Wilma som 

han hade sett. Därefter bestämde han sig för att kolla tågtiderna. Då såg han att det 

skulle dröja en timma innan nästa tåg skulle anlända. Eftersom han inte hade något 

att göra vandrade han runt i Ljungskile och lyssnade på musik. Han gjorde sig inte 

av med några kläder i Ljungskile. Efter en stund såg han på tavlan att det var en 

trafikstörning och att tåget som han tänkte ta inte längre skulle komma. Då visste 

han inte vad han skulle göra. Hade han tagit bussen skulle det ha tagit honom två-tre 

timmar hem till Uddevalla med förbindelser. Då satte han på sin gps på telefonen 

och slog in Uddevalla. Eftersom det inte finns någon gångväg från Ljungskile till 

Uddevalla valde han att promenera hemåt på E6:an. Då det var gräs och vatten 

längs med vägen blev han lerig. Förbipasserande bilister skvätte också på honom. 

Efter ett tag kom en polispatrull körande bredvid honom och han frågade om de 

kunde skjutsa hem honom. Det stämmer inte att han sade till polisen att han hade 

varit i bråk i Uddevalla. Däremot sade han att han hade hört talas om att det hade 

varit bråk där. Han minns inte att han skulle ha haft skador på sina händer vid det 

tillfället. Skälet till att han gick med armarna utsträckta från kroppen under 
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gångmarschen på E6:an var att han ville sträcka på dem. Polisen släppte av honom 

strax utanför hans bostad vid Göteborgsvägen i Uddevalla. Han var hemma i sin 

lägenhet runt kl. 22.30. Därefter stannade han kvar i lägenheten ända fram till 

måndagen den 18 november 2019 då han hade ett arbetspass.  

 

Dagarna efter den 14 november 2019 letade han inte efter Wilma. Skälet till detta 

var att både han och Wilma är stolta som personer. Eftersom inte hon ringde 

honom, kontaktade han inte henne heller. Skälet till att Wilma hade två missade 

samtal från honom den 17 november 2019 är att Linda bad honom att ringa henne. 

Han ville inte arbeta den 15 november 2019 eftersom han kände sig nedstämd efter 

uppbrottet från Wilma. 

 

Några av skadorna på hans hand uppkom efter att han tappat en kristallampa i sin 

lägenhet i samband med att han skulle montera ned den. Detta hände den 15 eller 

den 16 november 2019. Lampan hade vassa kanter och gick sönder så han skar sig 

när han fångade upp den. Han tänkte påvisa detta i samband med den planerade 

synen av hans lägenhet under huvudförhandlingen, men detta blev ju inte av. 

Skadan på hans underläpp kommer sig av att han har en vana av att bita på sin egen 

underläpp. Vad gäller hudmissfärgningarna på hans rygg har han alltid haft dem. 

 

Skälet till att han inte öppnade dörren för Marcus den 16-17 november 2019 var 

troligtvis att han inte hörde honom eftersom han bar sina hörlurar. Det stämmer att 

han var frånvarande till sättet under söndagen den 17 november 2019. Han var 

nedstämd efter att ha gjort slut med Wilma. Han hade sömnsvårigheter och var 

deprimerad, varför han rökte cannabis för att dämpa ångesten. Han kan ha rökt 

mellan den 15 och den 17 november 2019. Det är inte konstigt att hans bostad var 

stökig den 16 november men städad den 17 november 2019. Han sysselsatte sig 

genom att städa någon gång de dagarna. Han deltog i sökandet efter Wilma genom 

att ”dela” hennes försvinnande på sociala media. 
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Den 18 november 2019 var han tvungen att arbeta trots sin depression då han hade 

utgifter. Den dagen hade han tillgång till tjänstebil genom jobbet. Han åkte hem 

från jobbet fem gånger den dagen. Den första gången åkte han hem för att se om 

Wilma hade kommit hem, men hon var inte där. Därefter åkte han hem för att äta 

frukost. Sedan åkte han hem ytterligare två gånger för att se om hon var hemma. 

Därefter ställde han bilen där. Ibland får man luckor i arbetspassen i samband med 

att vårdtagare avböjer olika tjänster. På kvällen den 18 november 2019 var han 

hemma hos sina föräldrar. Han förklarade då för dem att han hade gjort slut med 

Wilma. 

 

Den 19 november 2019 hade han ytterligare ett arbetspass. Han fick en extra rast 

under arbetspasset runt kl. 08.50 så han gick hem för att sova en stund. Efter ett tag 

kom polisen och väckte honom och sade att han skulle på förhör på polisstationen. 

Sedan stängde de dörren om honom och sade att han var gripen för mord. 

 

Han såg aldrig blod efter Wilma i något av rummen i lägenheten. Han hade kommit 

ihåg om han hade städat bort något blod. Han såg inte heller några kontaktspår i 

blod efter draget hår eller blodstänk vid fönsterväggen, fåtöljen eller tv-möbeln. 

Hans blod kan inte ha påträffats på mattan i vardagsrummet eftersom han inte blött 

på flera år. Han vet varför det fanns muskelvävnad från Wilma på tv-möbeln, 

väggen eller på en kniv. Det kan inte vara hans blod som påträffats med Wilmas på 

en tejprulle i köket. Han såg inte blod på sängöverkastet i sovrummet. Det är 

omöjligt att hans och Wilmas blod påträffats på kuddvaret som åklagaren har visat 

upp. Han slängde aldrig någon påse med sitt namn på. Att muskelvävnad från 

Wilma påträffades på kuddvaret och att det var mättat med blod vet han inget om. 

Detta måste ha hänt när han satt frihetsberövad. Blod kan omöjligen ha påträffats på 

toaletten eller i duschen. Vad gäller skadorna på plastmattan i duschen kan det vara 

så att han tappade en sax där. Det var Wilma som bytte ut duschdraperiet. Det 

gamla duschdraperiet finns kvar någonstans i bostaden. Varför de tyska likhundarna 

markerade i sängen vet han inte. 
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Skälet till att hans fingeravtryck påträffades på aluminiumet och tejpen är följande. 

Några dagar före Wilmas försvinnande köpte han två rullar med aluminiumfolie. 

Det gjorde han eftersom det gick åt mycket aluminiumfolie på grund av hans 

cannabisbruk. Han använde folien för att dölja narkotikalukt. Det hände att han 

vecklade in folien igen eftersom han inte visste hur mycket han behövde. Skälet till 

att han använde så mycket folie var att cannabisdoften annars kunde tränga igenom. 

Anledningen till att hans dna fanns på tejpens klistersida kan vara att det var död 

hud från honom. Om den eller de som har gjort detta mot Wilma använde hans 

aluminiumfolie fanns hans fingeravtryck på folien.  

 

Wilmas huvud påträffades i hans väska. Förutom att det som har hänt är hemskt och 

brutalt vet han inget mer om detta. Det gick två veckor från det att Wilma försvann 

till dess att hon hittades. Det är möjligt att gärningsmannen hade nycklar till deras 

bostad. Att de tre nycklarna togs i beslag och att låskolv bytts betyder endast att 

dörren varit vidöppen i nio dagar. Wilma frågade honom om pengar till att göra 

extranycklar. Det finns två extranycklar som polisen inte lokaliserat. Han såg aldrig 

nyckelkopiorna själv, men överförde pengar till Wilma för detta ändamål. Han tror 

inte att det finns några bevis på att de tillverkades. Butiken som gjorde extra-

nycklarna tar bara 100 kr för sin tjänst och ställer inga frågor. Wilma sade att hon 

skulle ge extranycklarna till sin mor och far. 

 

Det han sade under tiden i häktet om att ”horan fick vad hon förtjänade” handlade 

inte om Wilma. Det handlade i stället om en kriminalvårdare som arbetar på häktet. 

Han syftade på ett tillfälle då han smällde i celldörren så att kriminalvårdaren blev 

litet chockad. Det är han som skrev lapparna som påträffades i hans häktescell. 

Under en period ville han inte leva mer varför han tog tabletter han hade sparat.  

 

Skälet till att han inte tidigare berättade allt för polisen är att de ändå inte skulle ha 

trott på honom. Polisen kollade aldrig upp hans tips. En hel del av de saker som han 

nu berättat om berättade han även under sitt första polisförhör. Han hade ingen lust 

att medverka i polisutredningen om polisen ändå inte trodde på honom.  
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Daniel Olsson 

 

Han är Wilmas styvfar och har funnits i hennes liv sedan hon var två år gammal. 

Hon bodde tillsammans med honom och Linda under många av hennes barndomsår. 

Han träffade endast Tishko vid två tillfällen. Det han vet om Wilmas och Tishkos 

relation är vad han har hört av Linda. Som han förstod det var deras relation stökig 

och bråkig. De gjorde slut och blev tillsammans igen flera gånger. 

 

Söndagen den 17 november 2019 åkte han till Wilmas och Tishkos bostad 

tillsammans med Linda eftersom hon inte hade lyckats fått tag på Wilma. Linda 

hade även varit i sms-kontakt med Tishko gällande detta. De anlände till lägenheten 

runt kl. 18.00. Han ställde sig vid sidan av ytterdörren för att Tishko inte skulle se 

honom genom kikhålet eftersom de visste att Tishko inte hade öppnat dörren för 

Marcus tidigare under helgen. Tishko, som var insvept i en filt, öppnade dörren och 

Linda frågade om de kunde komma in, vilket de fick. Linda gick runt i lägenheten 

och såg sig omkring medan han mestadels stod i hallen. De frågade honom var 

Wilma var. Han svarade att de hade bråkat och att hon därefter hade lämnat 

lägenheten och att det varit på torsdagen. Han sade att Wilma hade slängt ifrån sig 

sina nycklar i samband med att hon lämnade lägenheten. Han sade också att Wilma 

hade tagit med sig en del av sina tillhörigheter som t.ex. kläder, väska och smink. 

Linda ifrågasatte dock delen med nycklarna, varefter Tishko ändrade sig och 

berättade att han hade fått ta nycklarna från Wilma. Tishko framstod som loj och 

påverkad. Han var inte särskilt behjälplig utan verkade ointresserad. Efter att ha 

varit i bostaden ca 20 minuter ville Linda gå upp på vinden. Hon fick tillåtelse av 

Tishko först efter att hon frågat flera gånger. Tishko sade att det inte fanns något att 

se där och att han själv redan hade varit där uppe och tittat. Sedan gick de igenom 

vinden. De letade bland vindsförråden i ungefär 20 minuter. Efter att ha lämnat 

fastigheten berättade Linda för honom att hon hade sett de tillhörigheter som Tishko 

påstod att Wilma hade tagit med sig i en garderob i lägenheten. Wilma har aldrig 

gett uttryck för att hon har velat ha extranycklar till sin och Tishkos bostad. 
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Ingvar Karlsson 

 

Han är Wilmas farfar. Han brukade tidigare träffa Wilma någon gång ibland, men 

det var mer sällan under år 2019. Den sista tiden hade de endast kontakt via sms. 

Wilma talade aldrig med honom om sin relation med Tishko. 

 

Söndagen den 17 november 2019 runt kl. 21.00 på kvällen åkte han till Tishkos 

lägenhet tillsammans med Linda, Marcus och Jenny för att leta efter Wilma. Jenny 

följde inte med dem till Tishkos lägenhet, utan gick i stället runt i området för att 

leta efter Wilma. De knackade på dörren och Tishko öppnade för dem. Detta var 

första gången som han träffade Tishko som verkade ”seg”. Han fick uppfattningen 

att han var påverkad av något. De gick in och satte sig i vardagsrummet. De frågade 

när Wilma lämnat lägenheten och Tishko svarade att hon hade lämnat lägenheten 

mellan kl. 16.30 och 17.00 torsdagen den 14 november 2019 efter ett gräl. Tishko 

påstod att grälet hade inletts direkt när han hade kommit hem. Han sade även att han 

hade tagit nycklarna ifrån Wilma så att hon inte skulle kunna komma tillbaka. 

Vidare sade han att Wilma hade lämnat lägenheten iklädd en svart kappa och svarta 

skor. De upptäckte dock att kappan hängde i garderoben i hallen. Där stod även 

hennes skor och sminkväska. Tishko verkade vara ointresserad av Wilmas 

försvinnande och tittade mest ned i sin telefon. Efter att ha varit ungefär 10-15 

minuter i lägenheten sade Tishko att de var tvungna att lämna den eftersom han 

skulle få besök av några kompisar. Efter det gick han och Linda upp och letade 

bland fastighetens vindsutrymmen i ca tio minuter, men de upptäckte inget konstigt. 

Tishko uppträdde irriterat och nervöst när de genomsökte vindsutrymmena. Marcus 

gick ned i fastighetens källarutrymme för att leta, men han hittade ingenting där. 

Han hade inte någon nyckel till Wilmas och Tishkos lägenhet och Wilma talade 

aldrig om att hon velat ordna med extranycklar.  
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Alba Piazza 

 

Hon var en av Wilmas bästa vänner. De växte upp och gick i skolan tillsammans. 

Under år 2019 hade de dock inte särskilt mycket kontakt med varandra. Hon känner 

Tishko endast genom Wilma och träffade honom bara när Wilma var med. 

Inledningsvis uppfattade hon Wilmas och Tishkos relation som normal. Efterhand 

blev det dock mycket bråk som ofta handlade om svartsjuka från Tishkos sida. 

Wilma berättade för henne att Tishko hade misshandlat henne både psykiskt och 

fysiskt. Tishko kontrollerade Wilma och i slutet av deras relation bråkade de nästan 

varje dag. Enligt Wilma misshandlades hon fysiskt av Tishko vid två tillfällen. Vid 

det första tillfället, sommaren-hösten 2019, kastade han en hushållspappershållare 

på Wilmas smalben. Vid det andra tillfället, i oktober 2019, slog han henne med ett 

knytnävsslag i tinningen så att hon svimmade av. Wilma var dock mycket kär i 

Tishko och ville inte göra en sak av vad hon hade utsatts för. Hon har dock aldrig 

själv sett några skador på Wilma. Innan Wilma blev tillsammans med Tishko var 

hon en av de starkaste och mest självsäkra personer som hon kände, men hennes 

personlighet förminskades under relationen med Tishko.  

 

Vid ett tillfälle, i slutet av oktober 2019, hörde hon under ett telefonsamtal med 

Wilma hur hon och Tishko grälade. En stund efter telefonsamtalet sms:ade Wilma 

henne och skrev att ”jag mår så dåligt, han bryr sig inte alls om mig”. Hon ringde då 

upp Wilma som berättade att hon hade gått upp på vinden och försökt göra något 

mot sig själv. Hon sade att hon hade dragit något runt sin hals och att det hade 

svartnat för ögonen, men att Tishko hade kommit upp på vinden. Wilma påstod 

dock att ingenting hade hänt, utan att hon endast hade försökt få Tishkos uppmärk-

samhet. Wilma sade även att Tishko hade gjort slut och att han hade slängt ut henne 

från bostaden och att Marcus skulle komma och hämta henne. Marcus körde Wilma 

hem till henne och hennes familj och hon bodde där i någon vecka. I samband med 

hennes vistelse hemma hos dem sade Wilma att hon aldrig tänkte ge ifrån sig sina 

nycklar till Tishkos lägenhet eftersom hennes tillhörigheter fanns hemma hos 

honom. Vad hon vet har det inte funnits några extranycklar till Tishkos och Wilmas 
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lägenhet. Den första dagen hemma hos henne var Wilma väldigt ledsen och mådde 

dåligt. Wilma ville bli tillsammans med Tishko igen, men han var tydlig med att de 

hade gått skilda vägar. Tishko hade även tänkt att resa till USA. Resan blev dock 

aldrig av och helt plötsligt var det okej för Wilma att återvända hem. Hon tyckte att 

det var konstigt att Tishko helt plötsligt ville ha tillbaka Wilma.  

 

I samband med att Wilma anmäldes som försvunnen loggade hon in på Wilmas 

Snapchat för att se om hon hade varit aktiv där. Hon kunde göra detta eftersom 

Wilma hade glömt sitt Snapchat-lösenord hemma hos henne. Hon såg att många av 

Wilmas vänner och anhöriga hade försökt kontakta henne, men att hon inte hade 

öppnat eller besvarat några av deras samtal eller meddelanden. Hon kunde även se 

att Tishko inte hade kontaktat Wilma på över en vecka.  

 

Ingrid Bergqvist 

 

Hon är Albas mamma och kände Wilma genom henne. Wilma var ofta hemma hos 

dem under åren hon och Alba umgicks. Hon har endast träffat Tishko vid ett 

tillfälle. I slutet av oktober 2019 bodde Wilma hemma hos dem fem-sex dagar. 

Upprinnelsen till detta var att Wilma hade ringt och sagt att hon blivit utslängd av 

Tishko. Wilma var jätteledsen och förkrossad. Som hon förstod det hade Tishko 

kastat ut henne från bostaden eftersom Wilma hade försökt hänga sig själv på 

vinden. Hon såg dock inga märken på Wilmas hals. Hon reagerade på sms-

konversationerna mellan Wilma och Tishko. Tishko skrev mycket nedvärderande 

saker till Wilma. Hon frågade Wilma om Tishko någon gång hade brukat fysiskt 

våld mot henne och Wilma svarade att det hade förekommit, men inte många 

gånger. Alba har berättat för henne att Wilma har sagt att Tishko vid ett tillfälle slog 

henne på tinningen så att hon svimmade. Hon har inga extranycklar till Tishkos och 

Wilmas lägenhet. Vad hon vet finns inga sådana. 
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Malin Börjesson Dahlstedt 

 

Hon var en av Wilmas närmaste vänner. De lärde känna varandra under hösten 2018 

då de började gymnasiet tillsammans. De brukade ses flera gånger i veckan och ha 

kontakt via sms eller sociala media dagligen. Hon kände Tishko endast genom 

Wilma. Inledningsvis tyckte hon att Tishko verkade vara en bra kille, men hennes 

bild av honom förändrades under sommaren och hösten 2019. Hon tyckte att han 

hade blivit som en annan person. Wilma och Tishko bråkade mycket och Tishko 

gjorde slut flera gånger. Vid ett tillfälle ringde Wilma henne och grät jättemycket. 

Wilma berättade då att Tishko hade slagit henne så hårt på tinningen att hon hade 

svimmat av. Ett tag senare hade hon vaknat upp igen och då hade han sagt förlåt. 

Hon tror att detta skedde i början av hösten 2019. Hon har emellertid aldrig sett 

några skador på Wilma. Wilma har inte berättat om någon mer våldsincident för 

henne, men Wilma sade att han hade spottat på henne vid ett tillfälle då han tyckte 

att hennes mat var äcklig. Wilma berättade även att Tishko hade kastat saker på 

henne. Ungefär två veckor före Wilmas försvinnande vet hon att Tishko hade gjort 

slut och kastat ut Wilma från deras bostad. Som hon förstod det hela var upp-

rinnelsen till detta bl.a. Tishkos planerade resa till USA. Wilma berättade för henne 

att hon hade försökt att hänga sig, men att Tishko hade räddat henne. Hon vet att 

Wilma hade nycklar till Tishkos lägenhet, men hon vet inte om hon kopierade upp 

några extra sådana. 

 

Det sista tillfället som hon träffade Wilma var under eftermiddagen onsdagen den 

13 november 2019 vid Netto i Uddevalla. De bestämde då att Wilma skulle komma 

hem till henne efterföljande dag, dvs. torsdagen den 14 november 2019. Hon skulle 

även följa med Wilma till sjukhuset den dagen. De bestämde även att Wilma skulle 

sova över hos henne fredagen den 15 november 2019. Hon sade till Wilma att hon 

var rädd för att något skulle hända henne mot bakgrund av Tishkos märkliga 

beteende den senaste tiden. Han hade bl.a. talat mycket om sin planerade USA-resa 

och sagt att Wilma var djävulen och Lucifer. Tishko hade även påstått att Wilma 

samarbetade med Donald Trumps motståndare. Wilma tyckte också att han hade 
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blivit konstig och hon hade börjat tappa sina känslor för honom. Senare under 

onsdagskvällen ringde Wilma henne och berättade att hon hade gjort slut med 

Tishko. Wilma sade att de inte hade bråkat och hon var lättad över att ha gjort slut 

med honom. Wilma sade att Tishko mådde dåligt. Dessförinnan hade det alltid varit 

Tishko som gjorde slut med Wilma, men denna gången hade hon gjort slut med 

honom. Hon vaknade sent på morgonen torsdagen den 14 november 2019 och 

glömde helt bort att hon och Wilma skulle träffas den dagen. Under fredagen den 15 

november 2019 försökte hon få kontakt med Wilma, men fick inget svar. Wilmas 

mobil verkade vara avstängd eftersom hon kom direkt till hennes röstbrevlåda. Hon 

tror att hon sms:ade till Tishko under lördagen den 16 eller söndagen den 17 

november 2019 om att han skulle be Wilma att ringa henne. Tishko svarade att de 

inte längre var tillsammans och att Wilma hade lämnat deras bostad torsdagen den 

14 november 2019. Han sade även att han hade raderat Wilmas nummer. Några 

dagar senare, när Wilmas försvinnande hade börjat uppmärksammas, sms:ade 

Tishko henne och frågade om de hade hittat Wilma.  

 

Malin Sandström 

 

Hon lärde känna Tishko någon gång under åren 2013-2014. Inledningsvis hade de 

endast en vänskapsrelation. Efterhand blev det ett kärleksförhållande, i vart fall från 

hennes sida. Den sista gången som hon träffade Tishko var i samband med hans 

student 2016. Under deras relation var Tishko hemma hos henne en-två gånger. Då 

pressade Tishko henne på svar om de skulle bli ett par eller inte, men hon hade 

inget svar att ge honom. Tishko blev inte särskilt glad över att hon inte kunde svara 

på hans fråga, varefter hon fick en hand eller kudde mot sin mun. Hon vet inte 

varför han gjorde så och det gjorde henne litet rädd. Hon kvävdes dock inte. 

 

Peshtiuan Baban 

 

Tishkos far är släkt med hans mor. Han kände inte Tishko när han kom till Sverige 

år 2015. Han bor i Alingsås men träffade Tishko ibland när de hade tid. Han kände 
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Wilma också och de hade en god vänskap. Måndagen den 18 november 2019 hade 

Wilma varit försvunnen i ett par dagar. Emelie hade berättat det för honom. Hans 

vän Lanko ringde honom den dagen och sade att han skulle åka till Uddevalla för att 

fixa sin bil hos sin morbror. Han följde med Lanko till Uddevalla. De färdades i 

Tishkos fars bil och åkte till faderns arbetsplats där de satte sig ned en stund och 

drack kaffe. Efter en stund lämnade de Tishkos fars arbetsplats och åkte hem till 

Tishko. Tishko kom ned från sin bostad och de ställde sig utanför fastigheten och 

rökte. De var aldrig inne i Tishkos lägenhet. Han frågade Tishko vad som hade hänt 

och Tishko svarade att han och Wilma hade grälat och skrikit på varandra och att 

Wilma sedan hade lämnat lägenheten. När de frågade Tishko om han visste var hon 

kunde vara sade han att hon hade setts vid Elgiganten på Torp Köpcentrum. Sedan 

sade Tishko att Wilma kanske var hos en kompis i Ljungskile. Som han minns det 

sade Tishko även att Wilma hade tagit med sig några av sina tillhörigheter i en 

väska när hon lämnade lägenheten. Eftersom det var ganska sent på dagen och 20 

minuters resa till Ljungskile bestämde de sig för att inte åka dit och leta efter 

Wilma. I stället åkte de till McDonalds eftersom Tishko var hungrig. Där ställde de 

mer frågor om Wilma och vad som hade hänt men Tishko blev deppig och sade att 

hon skulle komma hem som alla andra gånger och att han inte ville prata mer om 

det. Efter att de ätit på McDonalds åkte de hem till Tishkos föräldrars bostad och 

småpratade lite med Tishkos styvmor. Efter en stund kom Tishkos far hem. Tishko 

gick fram för att krama om sin far men blev avvisad. Fadern frågade Tishko om han 

visste något om Wilma. Tishko svarade då att han inte visste någonting, men att de 

hade grälat och att Wilma hade lämnat deras lägenhet. Fadern noterade att Tishko 

hade ett litet streck eller rivmärke på sin hand, vilket han frågade honom om. 

Tishko uppgav att strecket kom från att han hade lagat en lampa hemma i lägen-

heten. Ett tag senare lämnade han och Lanko bostaden och åkte hem. 

 

Steve Bandhede 

 

Han arbetar som fastighetsskötare på Göteborgsvägen 21-23 i Uddevalla. Det var 

han som visade Tishko Ahmed lägenheten och gav honom nycklar när han flyttade 
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in i oktober 2018. Man får tre stycken lägenhetsnycklar när man flyttar in i 

fastigheten, vilka går till ytterdörren och fastighetens allmänna utrymmen. Vidare 

har han själv en huvudnyckel som går till fastighetens alla bostäder och utrymmen. 

Denna huvudnyckel har han aldrig tappat bort. Det har aldrig kommit några för-

frågningar om att göra kopior på nycklarna till Tishko Ahmeds lägenhet. Det har 

dock vid något tillfälle florerat kopierade nycklar till fastigheten. Vad han vet har 

ingen avlidit i den aktuella lägenhet tidigare.  

 

Han kontrollerar fastighetens soprum varje morgon. Soporna töms alltid på 

måndagar. Måndagen den 18 november 2019 var han nere i soprummet strax efter 

kl. 08 och noterade att det låg två större påsar som var litet nedtryckta i en av de tre 

stora soptunnorna. När han försökte trycka ned de två påsarna trycktes de upp igen. 

Han tänkte att det kanske låg en madrass eller dylikt i dem. Han tänkte emellertid 

inte mer på detta eftersom de låg högt upp i soptunnan och den skulle tömmas strax 

därefter. Efter det att han hade varit i soprummet såg han att det stod en röd 

kommunbil parkerad på fastighetens bilparkering. Senare under dagen såg han 

samma röda bil på parkeringen kring kl. 11.30. Han såg dock inte Tishko Ahmed 

eller någon annan person i anslutning till bilen. 

 

Peter Jakobsson 

 

Han bor snett under Tishko Ahmeds lägenhet på Göteborgsvägen 23 C. Han känner 

inte Tishko Ahmed och kände heller inte Wilma Andersson. Den 14 november 2019 

gick han och lade sig för att sova en stund när han hade kommit hem från sitt jobb 

kl. 16.00. Hans tioårige son och tolvåriga dotter var hemma. Plötsligt vaknade han 

av att hans dotter väckte honom. Hon var vettskrämd och sade att någon skrek. 

Hans son var också rädd. Han flög upp ur sängen och hörde också skriken, varefter 

han gick mot sin ytterdörr. Det gallskreks stundtals, men tystnade då och då. Det 

gick inte att urskilja vad som skreks eller sades. Han gick ut i trappuppgången och 

hörde att skriken kom från våningen ovanför deras egen. Han gick dock in i sin 

lägenhet igen eftersom han endast var iklädd kalsonger. Väl inne i lägenheten såg 
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han att hans dotter stod ute på balkongen och tittade upp. Hon sade att hon hade sett 

någon med långt hår stå på en balkong och pekade upp mot den. Sedan gick han 

bort till ytterdörren igen och tittade ut genom kikhålet. Genom kikhålet kunde han 

se att hans granne, Göran Svensson, stod ute i trappuppgången. Då tänkte han att 

han själv inte behövde gå upp på våningen ovanför och knacka på eftersom Göran 

Svensson stod i begrepp att göra det. Kort därefter tystnade skriken. Han tror att 

skriken, från det att han vaknade tills dess att de slutade, höll på i ca fem minuter. 

Det var mest en kvinnlig röst han hörde, men det kan ha varit flera röster. Han har 

hört skrik från Tishko Ahmeds lägenhet tidigare, men denna gången var det värre. 

 

Han är så gott som säker på att han hörde skriken den 14 november 2019 eftersom 

han hade en konversation med sin mor på Messenger dagen därpå, dvs. den 15 

november 2019, där han skrev att ”idag har det varit lugnt”. Han är dock osäker på 

exakt vad klockan var när han väcktes. Han brukar oftast sova ungefär en timme 

efter att han kommit hem från jobbet. Han tror därför att skriken måste ha ägt rum 

mellan kl. 17.00 och 19.00. I efterhand har han även, via sin spelkonsol, kunnat se 

när han spelade tv-spel. Skriken kan inte ha ägt rum efter kl. 22.00 eftersom han 

lägger barnen senast då och de var vakna vid det aktuella tillfället.  

 

Göran Svensson 

 

Han bor precis under Tishko Ahmeds lägenhet på Göteborgsvägen 23 C. Han 

känner inte Tishko Ahmed och kände heller inte Wilma Andersson. Torsdagen den 

14 november 2019 satt han och såg på tv hemma i sin lägenhet när han hörde hög-

ljudda röster från våningen ovanför hans egen. Ljuden kom rakt ovanifrån och 

måste ha kommit från övervåningens vardagsrum. Detta vet han eftersom lägen-

heterna ser likadana ut. Inledningsvis reagerade han inte på ljuden, men efterhand 

ökade de i styrka och blev aggressivare. Det var en manlig och en kvinnlig röst han 

hörde och det lät som att de bråkade. Det lät även som om det ramlade eller 

kastades ned saker i golvet eller väggen. Eftersom han skulle arbeta den kommande 

natten och hade för avsikt att sova några timmar dessförinnan blev han litet småsur 
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över de höga ljuden. När ljuden eskalerade tänkte han att han var tvungen att gå upp 

och säga till dem. Då hade det gått ca 30 minuter sedan ljuden påbörjades. När han 

gick ut i trappuppgången hörde han ett gällt och hjärtskärande kvinnoskrik, men 

sedan tystnade det tvärt. Han stod kvar en liten stund i trappuppgången, men gick 

efter en stund in i sin lägenhet igen. Han tänkte att de hade lugnat ned sig. 

 

Han vet att han hörde ljuden torsdagen den 14 november 2019 eftersom hans döttrar 

från Eskilstuna skulle komma och besöka honom dagen därpå, dvs. fredagen den 15 

november 2019. Han har tidigare hört ljud från Tishko Ahmeds lägenhet, men inte 

från bråk. Det har t.ex. varit höga röster där i samband med att de har haft fest under 

helger. Han är osäker på exakt vad klockan var när han hörde ljuden, men han tror 

att det var mellan kl. 18.00 och 20.00. Han tror inte att det var runt kl. 22.00 

eftersom han åker till jobbet vid kl. 23.00 och har för vana att sova några timmar 

innan han beger sig iväg. Måndagar till fredagar brukar han följa kriminalserien 

Navy CIS på TV8. Han tror att programmet började kl. 20.00 den aktuella kvällen. 

Som han minns det hörde han ljuden innan programmet började, men han är inte 

säker. Han vet inte varför han uppgav till polisen att han hörde ljuden mellan kl. 

21.00 och 22.00. 

 

Elin Karlsson 

 

Under hösten 2019 bodde hon på Göteborgsvägen 23 B i Uddevalla. Hennes 

lägenhet låg vägg i vägg med Tishko Ahmeds. Hon känner inte Tishko Ahmed och 

kände heller inte Wilma Andersson. Fastigheten är mycket lyhörd. Hon hörde 

Tishko Ahmed och Wilma Andersson bråka högljutt många gånger. De skrek och 

gapade på varandra. Mestadels var det svårt att urskilja vad som skreks. Hon har 

även hört dunsar från deras bostad, som om något kastades. Bråken pågick i vart fall 

under ett halvår av den tid som hon bodde där. 
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Marianne Tomic 

 

Hon arbetar som tågvärd och den 14 november 2019 hade hon ett arbetspass. 

Kl. 19.07 steg en man, Tishko Ahmed, på det tåg som hon arbetade på. Han steg på 

vid Uddevalla Central och betalade för en resa till Göteborg. Han köpte en 

ungdomsbiljett och hon trodde att han var under 20 år gammal. Hon tror att han 

köpte biljetten kl. 19.12, vilket var precis innan de stannade vid Uddevalla Östra. 

Han satt vid ett av tågets dubbelsäten och ”knödde” sig upp mot fönsterrutan. Det 

märktes att han inte var särskilt intresserad av att prata med henne. Han måste ha 

haft en jacka på sig eftersom kläderna ”bylsade sig” när han satt ned. Det fanns 

dock ingen anledning för henne att stanna vid hans plats eftersom han hade betalat 

och gjort rätt för sig. Hon minns inte om han såg ren eller smutsig ut. 

 

Niklas Johansson 

 

Han arbetar som polis och kvällen den 14 november 2019 hade han ett arbetspass. 

Under passet fick han och hans kollega en rapport från regionledningscentralen om 

att en man gick norrut på E6:an vid Ljungskilemotet. Någonstans norr om 

Ljungskilemotet såg de en mörkklädd man gående på vägrenen. De satte på 

blåljusen och frågade honom vad han håller på med. Mannen svarade att han hade 

varit i bråk med några invandrarungdomar på Kungstorget i Uddevalla och blivit så 

upprörd att han hade tagit ett tåg söderut mot Göteborg för att hälsa på en släkting 

och vara ledig några dagar. Han förstod det dock som att mannen hade ångrat sig 

när han hade anlänt till Ljungskile och därför gått av tåget. Han tyckte att mannens 

uppgift om slagsmålet var märklig då han inte såg några skador på honom. Han 

noterade emellertid att mannen hade en liten reva på någon av sina händer. Han 

frågade mannen varför han gick på motorvägen och inte hade valt den gamla E6:an 

som gångväg i stället, men det fick han inte någon förklaring till. Trots att det var 

kallt ute bar mannen endast en tunn svart tröja, vilken också var lerig och gråbrun 

av smuts- och lerstänk. I övrigt bar mannen svarta joggingskor och ett par jeans 

eller gympabyxor. Mannen sade att leran hade kommit från att han hade hamnat på 
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marken i samband med bråket på Kungstorget i Uddevalla. Han trodde inte riktigt 

på detta eftersom marken inte kan ha varit så lerig på det aktuella torget. Han är 

dock van vid lögner och tänkte inte mer på saken. Efter detta gjorde han en slagning 

på mannen som visade sig heta Tishko Ahmed och bodde på Göteborgsvägen i 

Uddevalla. Därefter körde de honom till Uddevalla och släppte av honom vid 

Repslagaregatan i närheten av hans hem. I efterhand har hans kollega berättat för 

honom att mannens byxor också var litet leriga. 

 

Fredrik Lundgren 

 

Han arbetar som kriminalvårdare på häktet i Uddevalla. Han tror att det första 

tillfället som han träffade Tishko Ahmed var under kvällen den 23 december 2019. 

De presenterade sig då för varandra och Tishko Ahmed frågade honom om han 

visste varför han var där, men han svarade att han varken visste eller brydde sig om 

det. Detta var dock en lögn eftersom han visste varför Tishko Ahmed var där. 

Tishko Ahmed berättade att han var misstänkt i Wilma-målet. Vidare berättade han 

bl.a. att polisen, under ett förhör med honom, hade visat upp en bild av Wilma 

Anderssons huvud. Tishko Ahmed var arg över detta eftersom det var huvudet på 

personen som han hade älskat. 

 

Under sin tid på häktet pratade Tishko Ahmed mycket om förundersökningen. Han 

sade till Tishko Ahmed att ”bara så du vet, vi kan prata om fallet, men då kan det 

hända att jag måste kontakta polisen”. Han vet inte om det var vid det tillfället eller 

något annat som Tishko Ahmed sade att ”även om jag erkänner för dig så skall det 

bevisas”. Tishko Ahmed påpekade dock flera gånger för honom att han var oskyldig 

till Wilma Anderssons död. Tishko Ahmed hade olika teorier kring vem som kunde 

tänkas vara gärningsman. Bl.a. nämnde han Wilma Anderssons far och hennes 

systers kompisar. Han sade även att personen som hade gjort detta mot Wilma 

Andersson hade kort stubin. Vid ett tillfälle, före nyår, slog Tishko Ahmed sin 

termos i cellväggen. Han gick då bort till Tishko Ahmeds cell för att se vad som 

pågick. Tishko Ahmed sade då att han hade kort stubin. Nästa incident ägde rum 
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efter nyår. Då vaknade han, under ett arbetspass, upp runt kl. 04.30 av ett 

metalljudsliknande oväsen. Han hörde även att det var irritation mellan hans kollega 

och Tishko Ahmed en bit bort från det vilorum som han befann sig i. Han gick bort 

mot Tishko Ahmeds cell och såg att han var väldigt arg och frustrerad och att hans 

blick var svart. Upprinnelsen till incidenten var att Tishko Ahmed hade velat få sin 

termos påfylld med varmt vatten, men tyckte att han hade fått vänta alldeles för 

länge på detta. När hans kollega uppgett att hon inte hade haft någon möjlighet att 

fylla på hans termos när han hade velat det, hade Tishko Ahmed slagit i cellväggen 

eller celldörrens karm med termosen. Efter detta gick de bort till häktets centralvakt 

och kontaktade polisen. En stund senare kom polisen och förde Tishko Ahmed till 

häktets observationscell. Väl inne i observationscellen började Tishko Ahmed 

sparka och slå i väggarna. Han gick bort till cellen och bad honom att ta det lugnt. 

Tishko Ahmed var mycket arg och gav dels uttryck för sitt missnöje med polisen 

och åklagaren, dels sade att ”vill de ha en mördare skall de få en mördare. Hon fick 

vad hon förtjänade den lilla fucking horungen”. Han tolkade det sistnämnda som att 

det var riktat mot Wilma Andersson.  

 

Vid ett annat tillfälle hälsade han på Tishko Ahmed under ett arbetspass och frågade 

hur allt stod till. Tishko Ahmed sade då att någon hade sagt att de hade hittat en 

kropp i floden. Vidare uppgav han att han var oskyldig, men att hans fingeravtryck 

kunde finnas på Wilma Anderssons kropp eftersom de har levt tillsammans. Senare 

samma kväll eller nästkommande dag uttalade Tishko Ahmed att han var ”skyldig 

till dråp, men inte till mord”. Tishko Ahmed förstod dock inte innebörden av ordet 

”dråp” eftersom han bedyrade sin oskuld och sade att han inte hade något med 

Wilma Anderssons död att göra. Detta är inte hans egen slutsats av Tishko Ahmeds 

uttalande, utan det var Tishko Ahmed själv som förklarade varför han hade sagt så. 

Tishko Ahmed sade att han hade stora skuldkänslor för att han lät henne gå 

torsdagen den 14 november 2019. Vid ett annat tillfälle talade Tishko Ahmed om att 

Wilma Anderssons huvud hade varit inlindat i folie och att det fanns fingeravtryck 

på det. Han sade då till Tishko Ahmed att ”det är inte så konstigt att dina avtryck 

finns på foliet om det har funnits hemma hos dig”. Tishko Ahmed svarade då ”tack, 
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det skall jag komma ihåg”, men uttryckte även att han hade kommit på den 

förklaringen själv. Som han minns det nämnde Tishko Ahmed även att han använde 

folien när han paketerade sin cannabis.  

 

Monica Johnzon 

 

Hon arbetar som kriminaltekniker inom Polismyndigheten. Hon fick, tillsammans 

med en annan kriminaltekniker, det inledande uppdraget att undersöka Tishko 

Ahmeds lägenhet på Göteborgsvägen 23 C i Uddevalla den 19 november 2019. När 

de fick uppdraget visste de att en flicka vid namn Wilma Andersson var försvunnen 

och att hon hade bott i lägenheten tillsammans med Tishko Ahmed. Det fanns en 

brottsmisstanke om mord redan vid deras första undersökning av lägenheten. När de 

kom dit den 19 november 2019 var Tishko Ahmed redan frihetsberövad. Lägen-

heten var låst med originallåset när de kom. Väl inne i lägenheten fotograferade 

hennes kollega alla rum, medan hon själv förde anteckningar. Efter en stund 

meddelade hennes kollega henne att han hade hittat blodstänk på väggen vid 

balkongdörren i vardagsrummet. De upptäckte även blodbesudlingar längs en väggs 

vänsterkant. Efter detta började de ”pappra” in golvet i vardagsrummet och topsa 

blod. De hittade litet blod på golvet och längs med ett skåp samt på tv:n och väggen. 

De fann även blod på en fåtölj och soffbordet. När de avslutade arbetet för dagen 

den 19 november 2019 bytte de låset på ytterdörren. 

 

De undersökte lägenheten sammanlagt åtta gånger. De hittade dun eller fjädrar i 

olika delar av lägenheten, bl.a. i hallen och i vardagsrummet. De vet dock inte var 

det härrörde ifrån. När de genomsökte lägenheten fick de bl.a. hjälp av forensiker 

som använde sig av den s.k. bluestarmetoden. Vid användning av bluestarmetoden 

mörklägger man det utrymme man skall undersöka, varefter man sprayar med 

bluestarsprayen. Detta gjorde de i alla bostadsrummen samtidigt som en forensisk 

fotograf fotograferade fynden. De kunde se mycket blod i lägenheten när de 

använde bluestarmetoden. Med hjälp av denna metod kunde de också dra slutsatsen 

att lägenheten hade städats. Blod är väldigt svårt att städa bort och det fanns kvar 
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blod efter städningen. Under söket med bluestarmetoden noterade de även spår på 

golvet som såg ut att härröra från fotavtryck. Bluestarmetoden kan även ge utslag 

efter klorin, men vid aktuellt sök hade det gått för lång tid för att en eventuell 

förekomst av klorin hade kunnat ge utslag. Det går emellertid inte, med hjälp av 

bluestarmetoden, att uppskatta den blodmängd som har varit för handen. Bluestar-

metoden reagerar nämligen även på en mycket liten mängd blod. Vidare går det 

inte, med ledning av bluestarmetoden, att säga hur färskt påträffat blod är. 

 

Den 28 november 2019 skulle de undersöka Tishko Ahmeds lägenhet igen. Den 

dagen skulle även tyska likhundsförare och likhundar bistå dem i deras arbete. När 

de öppnade lägenhetsdörren möttes de av en likdoft. De följde likdoften och 

hamnade vid en garderob i sovrummet. När de ställde sig på tå kunde de se att 

någon vätska hade läckt ut vid en garderobshylla, varvid de insåg att något fanns 

där. Eftersom de inte ville ”mätta” bostaden med likdoften och därmed förstöra de 

tyska likhundarnas sökarbete stängde de garderoben och lät resväskan ligga kvar 

inne i garderoben. De vädrade även i sovrummet. Ett litet tag senare anlände en tysk 

hundförare med en likhund och genomförde en sökning. Hundföraren använde den 

s.k. ”klickmetoden” i söket. Hundföraren kände vid tiden för söket till att det fanns 

ett misstänkt föremål i sovrumsgarderoben. Under sökinsatsen ställde sig likhunden 

i mitten av sängen och skällde. Hundföraren uppgav att hunden då hade markerat 

för likdoft i sängens mitt. Efter sökinsatsen lade de ut papp på hallgolvet, öppnade 

garderobsdörren och lyfte ned resväskan på golvet samt öppnade dess dragkedja. 

Inuti resväskan, där det hade läckt, låg ett paket. Vidare låg det tyger och en 

träplanka i resväskan. De rörde inte innehållet i resväskan, utan ringde omedelbart 

till en rättsläkare i Göteborg. Därefter fick två kolleger uppdraget att transportera 

resväskan och dess innehåll till Rättsmedicinalverket där väskan senare packades 

upp. 

 

Den 21 april 2020 gjordes ett nytt fynd i nyssnämnda resväska. I ett av de mindre 

facken på resväskan, vilket kriminalteknikerna tidigare hade missat, påträffades 

bl.a. Tishko Ahmeds och Wilma Andersssons pass och en mobiltelefon.  
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Under lägenhetssöken noterade de även skador på duschgolvet. Det såg ut som att 

skadorna härrörde från någon sorts hugg med ett vasst föremål. De noterade även att 

vardagsrumsmattan buktade uppåt som om den var fuktig. När de lyfte undan 

soffbordet för att undersöka mattan visade sig buktandet härröra från blod. Det 

fanns även blod under mattan, men inget på golvet. Mattans blodiga hörna var ställd 

mot den plats där sofforna möts i hörnet, men det fanns inga andra blodspår i 

förhållande till den aktuella vinkeln. Vände man däremot mattan 180 grader 

hamnade den mot det övriga möblemanget där alla andra blodspår. hade påträffats. 

 

Slutsatserna som de har dragit efter lägenhetssöken är bl.a. följande. Wilma 

Andersson har skadats eller både skadats och avlidit i vardagsrummet. Det går 

emellertid inte att säga om hon har avlidit inne i vardagsrummet eller inte. Vad 

gäller likhundens markering i sovrumssängen behöver en död kropp med 

nödvändighet ha befunnit sig på en viss plats minst 15-20 minuter för att likhunden 

skall kunna känna av likmolekylerna och markera. Detta innebär att Wilma 

Andersson antingen har skadats och därefter flyttat sig själv eller blivit flyttad till 

sovrumssängen och dött där samt legat där i minst 15-20 minuter eller så har hon 

flyttats till sängen när hon redan har varit avliden. Det går dock inte att med 

säkerhet säga huruvida Wilma Andersson faktiskt har dött i lägenheten eller inte. 

Antingen har Wilma Andersson dött i lägenheten eller placerats där som död.  

 

Johan Höppner 

 

Han arbetar som kriminaltekniker inom Polismyndigheten. Efter att den initiala 

brottsplatsundersökningen hade genomförts i Tishko Ahmeds lägenhet på 

Göteborgsvägen 23 C i Uddevalla åkte han, tillsammans med en kriminaltekniker-

kollega och en fotograf, till lägenheten för att göra en blodbildsanalys. De bestämde 

sig för att rikta in undersökningen på fem olika platser eller delar av lägenheten. De 

fem platserna eller delarna utgjordes av tre i vardagsrummet och två i hallen, varav 

ett av ställena i hallen låg i anslutning till duschrummet. Den information som de 

hade fått före den aktuella undersökningen var att det hade påträffats blod i 
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lägenheten och att en tjej var försvunnen. Vidare visste de att det fanns tecken på att 

lägenheten till viss del hade städats. 

 

Vad gäller blodbilden på fönsterväggen till vänster om balkongdörren kan följande 

sägas. Blodstänken där har tre olika riktningar, varför slutsatsen kan dras att de har 

uppkommit genom tre olika ”händelser”. De gula och blå strecken, vilka markerar 

blodavkasten i protokollet, härrör från typiska svingrörelser. Stänken, vilka de gula 

pilarna markerar för, har uppkommit genom horisontellt blodavkast från höger till 

vänster. De blå pilarna markerar för i vart fall ett blodavkast och kan ha kommit 

från en plats framför fåtöljen i vardagsrummet. De röda prickarna markerar i stället 

för ett stoppavkast, vilket innebär att en kroppsdel eller föremål med blod på har 

avgett aktuell blodförekomst. Stoppavkastet härrör från ca 1-1.5 meter över golvet. 

 

Vad gäller fåtöljen i vardagsrummet fanns kontaktspår på den. Detta innebär att 

någon eller något med Wilma Anderssons blod på har nuddat fåtöljens ryggstöd. 

Markering nummer fyra, vilken markerar för blodförekomst i protokollet, utgörs av 

cirkulära små till mellanstora blodstänk. Detta tyder på att en blodkälla med Wilma 

Anderssons blod har utsatts för någon sorts kraft, t.ex. slag- eller stötvåld, ca 15 cm 

från golvet. Vidare finns kontaktspår vid markering 1a/b som vittnar om att en 

blodig kroppsdel eller ett föremål med Wilma Anderssons blod på har varit i 

kontakt med fåtöljdynan. Den blå rektangeln markerar för en rinning som härrör 

från nyss nämnda kontaktspår. Det mest troliga är att det har funnits en stor mängd 

blod vid markeringen 1a/b som sedan har runnit ner till den plats som den blå 

rektangeln markerar för. Vad gäller den vävnadsbit som har påträffats på tv-väggen 

har den, av någon sorts kraft, slungats iväg snett från vänster in mot tv-väggen. Det 

går emellertid inte att säga om kraften har kommit upp- eller nedifrån. 

 

Bedömningen som de har gjort, mot bakgrund av blodfynden i vardagsrummet, är 

att Wilma Andsson har utsatts för upprepat trubbigt våld då hon, i låg- eller 

golvnära position, har befunnit sig mellan fåtöljen och tv:n. Det går dock inte att 
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utesluta att skärande våld har varit för handen. De inte har gjort någon ålders-

bestämning av de blodfynd som har gjorts och det går inte att säga om blodspåren 

har avsatts före eller efter dödens inträffande. Vidare går det inte att dra någon 

slutsats kring ordningsföljden av de händelser som har gett upphov till blodstänken.  

 

Under sökarbetet observerade de även ett kontaktspår vid väggkontakten i hallen. 

Aktuellt blod har, efter analys, visat sig härröra från Wilma Andersson. Kontakt-

spåret härrör från Wilma Anderssons blodiga hår eller annat fintrådigt material med 

Wilma Anderssons blod på. Deras bedömning är att hon har legat på hallgolvet och 

varit blodig i håret samt varit i kontakt med väggkontakten i hallen. Motsvarande 

slutsats har de dragit av det kontaktspår som har påträffats vid området vid toalett-

dörren. 

 

Olle Jakobsson 

 

Han arbetar på renhållningen i Uddevalla och har bl.a. hand om soptömningen på 

Göteborgsvägen i Uddevalla. Soprummet på Göteborgsvägen 21-23 töms varje 

måndag. Tömningen tar tre-fyra minuter att genomföra. Måndagen den 18 

november 2019 tömde de soporna där vid kl. 12.30. De tömde även soporna där vid 

samma tid på dagen den 25 november 2019. 

 

Under måndagen den 25 november 2019 var han medveten om Wilma Anderssons 

försvinnande. När han och hans kollega skulle tömma det andra sopkärlet vid 

Göteborgsvägen 21-23 noterade de en hängande påse. På påsen stod Tishko 

Ahmeds namn. Eftersom de visste att Tishko Ahmed satt häktad för inblandning i 

Wilma Anderssons försvinnande öppnade hans kollega påsen och drog ut lite vadd. 

De såg då att det fanns blodstänk på innehållet och ringde till polisen och under-

rättade dem om deras fynd. 
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Daniel Nagel 

 

Han arbetar som polis och hundförare i Tyskland. Hunden Devel, som han genom-

sökte Tishko Ahmeds lägenhet tillsammans med, är en tysk schäferhund som är 

utbildad inom person- och liksökning. Devel markerar endast för likdoft och inte 

bloddoft. För att Devel skall kunna markera för en död människa krävs att den 

avlidne har legat på platsen mellan 10 och 30 minuter. 

 

Den bakgrundsinformation som han fick innan han genomförde sökinsatsen med 

Devel i Tishko Ahmeds lägenhet den 28 november 2019, var endast att blod hade 

påträffats där. Han hade ingen kännedom om att en kroppsdel eller något annat 

misstänkt föremål hade påträffats i lägenheten. Under sökinsatsen var garderobs-

dörrarna stängda. Devel markerade klart och övertygande för likdoft på sängen i 

sovrummet genom att skälla. Devel markerade dock inte för likdoft någon 

annanstans i lägenheten.  

 

Om en avliden person t.ex. vore inpackad eller legat på plast hade det försvårat 

hundens sökarbete, men han tror att Devel skulle ha känt av likdoften ändå. Om ett 

lik efter att ha legat så länge som krävs för att en likhund skall kunna förnimma dess 

doft, dvs. mellan 10 och 30 minuter, flyttas till en annan plats tror han att det hade 

behövt ligga där under motsvarande tidsintervall för att hunden skall kunna känna 

av den. Han kan inte uttala sig kring huruvida hunden hade kunnat markera för 

likdoft för det fall ett lik hade legat i duschrummet och det spolats vatten där 

samtidigt. 

 

Ylva Langemar 

 

Hon arbetar som forensiker på Nationellt forensiskt centrum (NFC). Hon arbetar 

med fingeravtrycksjämförelser. Med fingeravtryck avses, i NFC:s arbete, även 

avtryck från handflator och fotsulor. Hon arbetar med att analysera foton av 

fingeravtryck. 
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Vad avser de två fingeravtrycksspår på det aluminiumfolie som NFC fick i uppdrag 

att analysera men inte kunnat identifiera, kan följande sägas. Den initiala 

bedömningen var att dessa två fingeravtryck var användbara för jämförelse. 

Eftersom de inte såg något mönster av den karaktär som brukar vara för handen vid 

avtryck avsatta av fingertoppar drog de slutsatsen att de inte härrörde från fingrar 

utan från handflator eller fotsulor. Mest troligt var att de var avsatta av handflator. 

De bedömde att de två avtrycken innehöll så mycket information att de hade kunnat 

leda till identifiering. För att kunna utesluta en person krävs emellertid att man vet 

att det aktuella området i avtrycket har jämförts med motsvarande område på 

jämförelsepersonen. I det aktuella fallet hittade de inte motsvarande område på 

Tishko Ahmed som överensstämde med avtryckens område, trots att de genomförde 

två daktningar av honom. Detta innebär dock inte att man kan dra slutsatsen att 

avtrycken inte härrör från Tishko Ahmed. De skulle dock kunna härröra från någon 

annan än honom. 

 

Weine Drotz 

 

Han arbetar som forensiker på NFC. Han har särskild kunskap och erfarenhet inom 

DNA- och blodbildsanalys. NFC ges ofta uppdrag från åklagar- eller polisledda 

utredningar. Det är åklagare och polis som formulerar de hypoteser som de sedan 

får i uppdrag att arbeta utifrån. Man får en huvud- och en alternativhypotes. De 

formulerar alltså inte sina egna hypoteser på NFC. De har ingen aning om hur 

fynden som de analyserar, passar in i själva brottsutredningen. Det är inte konstigt 

att deras arbete styrs av utredningens frågeställningar. Resultaten av deras arbete 

värderas sedan i förhållande till de givna hypoteserna. Sonny Björks påstående om 

att de värderar sannolikheten för hypoteserna stämmer inte. De har nämligen ingen 

uppfattning alls huruvida hypoteserna stämmer eller inte. I stället är det så att 

resultaten som de har tagit fram talar i en viss riktning. Påståendet om att under-

sökningen kring de säkrade fotspåren i Tishko Ahmeds lägenhet inte har varit 

objektivt genomförd stämmer inte heller. Spåren är de förväntade om man hade gått 
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runt barfota i blodbesudlingar. Den uppställda alternativhypotesen omfattar även 

möjligheten av att Tishko Ahmed gått med blöta fötter på städad golvyta. 

 

Hans König 

 

Han arbetar som polis och vidtog vissa inledande åtgärder i utredningen kring 

Wilma Anderssons försvinnande. Han tog bl.a. upp anmälan om försvinnandet. 

Söndagen den 17 november 2019 ringde han Tishko Ahmed för att ställa frågor 

kring Wilma Anderssons försvinnande. Förhöret pågick i ungefär fyra-fem minuter. 

Tishko Ahmed gav adekvata och lugna svar på hans frågor under telefonsamtalet. 

Han verkade inte på något sätt pressad eller stressad. Han sade att han och Wilma 

Andersson hade grälat under föregående torsdag, varefter hon hade packat en väska 

med sina saker och lämnat lägenheten. Han uppfattade det som att Tishko Ahmed 

var ointresserad av vart Wilma Andersson hade tagit vägen. Tishko Ahmed hade 

heller ingen idé kring vart hon kunde tänkas ha tagit vägen. 

 

Karolina Hansson 

 

Hon arbetar som kurator på ungdomsmottagningen i Stenungsund. Hon hade 

kontakt och samtal med Wilma Andersson, både via telefonsamtal och besök. Deras 

kontakt inleddes när Wilma Andersson gick i årskurs 8 och pågick fram till oktober 

2019. Hon tyckte att Wilma Andersson var en mogen och ansvarsfull tjej. Under 

deras samtal upplevde hon det som att Wilma Andersson behövde stöttning och 

någon att prata med, bl.a. med anledning av sin familjesituation. Wilma Andersson 

kände inte riktigt att hon fick det stöd som hon behövde från sina föräldrar. Förutom 

samtalen om hennes familj talade Wilma Andersson även om sin relation med 

Tishko Ahmed. Det förekom svartsjuka mellan henne och Tishko Ahmed. Hon 

uppfattade det som att Wilma Andersson ofta skuldbelade sig själv för saker som 

inte var hennes fel. Wilma Andersson har aldrig berättat om att hon har blivit utsatt 

för fysiskt våld av Tishko Ahmed. Hon såg heller aldrig några skador på Wilma 

Andersson.  
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Hanna Olofsson Bergqvist 

 

Hon var en av Wilmas närmaste vänner. De lärde känna varandra när de gick i 

samma skola i Stenungsund under årskurs 8. De umgicks mycket och hade regel-

bunden kontakt. De umgicks med varandra både när Wilma bodde med Tishko i 

hans föräldrars bostad och även när de flyttat in i Tishkos lägenhet. Hon uppfattade 

Wilmas och Tishkos relation som en normal sådan, men med lite bråk som alla par 

har. Wilma kände sig trygg med Tishko och trivdes i hans lägenhet. De var dock 

båda väldigt svartsjuka av sig. De gjorde slut med varandra flera gånger, men blev 

alltid tillsammans igen kort tid efteråt. Vid ett tillfälle, när Tishko hade gjort slut 

med Wilma under våren 2019, fick Wilma bo hemma hos henne i en-två månader. 

Hon har aldrig sett något fysiskt våld mellan Wilma och Tishko. Vid ett tillfälle 

ringde dock Wilma henne och berättade att Tishko hade gett henne en örfil. Enligt 

Wilma hade hon då lämnat bostaden, varefter Tishko hade följt efter henne och bett 

om ursäkt. Hon och Wilma bröt kontakten med varandra i början av september 

2019. 

 

Saga Bergqvist Olofsson 

 

Hon är mor till Hanna Olofsson Bergqvist. Hon arbetar som socialsekreterare på 

ungdomsenheten i Kungälvs kommun. Hon kände Wilma genom Hanna. Hon har 

aldrig träffat Tishko. Wilma tillbringade en del tid hemma hos dem, framförallt 

under våren 2019 då Wilma bodde hemma hos dem ungefär 1,5 månader efter att 

hon och Tishko hade gjort slut. Wilma sökte en hel del kontakt med henne. Hon 

ville bl.a. ha råd kring hur hon skulle tänka och göra med sin framtid. Wilma hade 

en ambition om att bli tillsammans med Tishko igen. Wilma berättade aldrig om 

något fysiskt våld från Tishkos sida gentemot henne, men hon berättade om verbala 

konflikter dem emellan. Hon har heller aldrig sett några skador på Wilma. Hanna 

har dock berättat för henne att Wilma vid ett tillfälle sagt att hon hade blivit örfilad 

av Tishko. Hon vet att Wilma och Tishko gjorde slut flera gånger, men att de alltid 
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blev tillsammans igen i nära anslutning till grälen. Hon har aldrig varit orolig över 

det faktum att hennes dotter tillbringade tid hemma hos Wilma och Tishko.  

 

Sonny Björk 

 

Han har arbetat som polis i 47 år. Under 37 av de 47 åren arbetade han som 

kriminaltekniker. Han har även åtagit sig uppdrag som partssakkunnig för olika 

brottmålsaktörer i ca 20 år. Vad avser aktuellt mål fick han i uppdrag av försvaret 

att analysera vissa delar av förundersökningsmaterialet. Vad gäller blodbilds-

analysen går det inte att, med ledning av bluestarmetoden, dra några slutsatser kring 

den mängd blod som har påträffats i den aktuella lägenheten. Det går inte heller att 

åldersbestämma blodet. Vidare går det inte att objektivt styrka att Wilmas död har 

orsakats av någon annan person. Han anser även att de fynd som har gjorts i lägen-

heten egentligen inte ger stöd för den sammantagna bedömning som har gjorts i 

protokollet. 

 

En annan sak som han vill anmärka på är att det endast har upprättats ett protokoll 

för brottsplatsundersökningen i bostaden, vilket gör det svårt att fastslå när de olika 

slutsatserna i protokollet har dragits. 

 

Vad gäller den rättsmedicinska obduktionen anser han att rättsläkaren borde ha 

försökt beskriva vilken typ av verktyg som har använts för att skilja Wilma 

Anderssons huvud från hennes kropp. Rättsläkaren har inte heller försökt att 

tidsbestämma skadorna på Wilma Anderssons huvud, vilket borde ha gjorts. 

Rättsläkaren har alltså inte kunnat fastställa dödsorsaken, dödssättet eller döds-

tidpunkten.  

 

Vad gäller fingeravtrycksanalysen vill han framföra följande. Två fingeravtryck, 

vilka har bedömts vara användbara för jämförelse av NFC, har påträffats på 

aluminiumfoliet. Trots att det har genomförts två daktningar av Tishko Ahmed har 

man ändå inte kunnat utesluta att de härrör från honom. Således bör man rimligtvis 
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kunna dra slutsatsen att sannolikheten är mycket större för att avtrycken har avsatts 

av en annan person än Tishko Ahmed. Vidare anser han inte att den slutsats som 

NFC har dragit är objektiv. I övrigt anser han att det är märkligt att flera spår, vilka 

har påträffats i Tishko Ahmeds lägenhet, aldrig har undersökts. Exempel på detta är 

de 24 återkallade DNA-spåren. Det är även anmärkningsvärt att de 24 återkallade 

DNA-spåren inte ens har upptagits i protokollet. Vad gäller fotavtrycken som har 

påträffats i lägenheten vill han framföra att papillarlinjerna i fotavtrycken 

visserligen härrör från Tishko Ahmed, men de ger inte besked kring när eller hur de 

har avsatts. 

 

Han vill rikta kritik mot de hypoteser som har legat till grund för NFC:s analyser. I 

detta fall har åklagaren formulerat både huvud- och alternativhypoteserna, vilket 

inte är ett objektivt sätt att resultatvärdera på. På så sätt kan man nämligen förstärka 

huvudhypotesen genom att ställa den mot en osannolik alternativhypotes. I stället 

borde försvaret ha getts möjlighet att formulera alternativhypotesen.  

 

Sammanfattningsvis kan den slutsatsen dras att det finns andra möjliga händelse-

förlopp än de som åtalet anger, t.ex. att en olycka eller självmord har varit för 

handen. 

 

Teknisk bevisning 
 

I målet förekommer mycket omfattande teknisk bevisning i form av rättsmedicinska 

undersökningar, brottsplatsundersökning jämte likhundssök, blodbildsanalys, 

telefonanalyser m.m. Tingsrätten redovisar nedan i väsentliga delar vad som 

framkommit genom denna utredning.  

 

Av den rättsmedicinska undersökningen framgår att det är Wilma Anderssons 

huvud som har hittats i en väska i den lägenhet på Göteborgsvägen 23 C i 

Uddevalla där såväl hon som Tishko Ahmed bodde vid den aktuella tidpunkten. 

Identifiering har skett via en rättsodontologisk undersökning. Rättsmedicinsk 
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obduktion genomfördes den 29 november och den 2 december 2019. I utlåtandet 

konstateras att huvudet uppvisade skador i form av en blånad till höger i pannan, 

blånader till vänster i pannan och på den vänstra delen av ansiktet, ytligt krossår och 

blånad vid det vänstra ögat med brott på den vänstra ögonhålans golv, hudskador i 

pannan, hudskada på det högra övre ögonlocket med skador i den högra ögonhålan 

och i den högra ögonhålans tak samt hudskada genom halsen i nivå med den femte 

halsryggkotan med skarpkantade skador på sköldbrosket. Det påvisades inte några 

läkemedel eller illegala droger vid screening av huvudhår. Av utlåtandet framgår, 

vad gäller skadornas uppkomstsätt, att utseendet av blånaderna, krossåret och 

brottet i vänstra ögonhålans botten talar för att de orsakats av trubbigt våld såsom 

vid slag och att de uppkommit före döden. Utseendet på hudskadorna i pannan och 

vid det högra ögat talar för att de orsakats av skarpt våld och att de uppkommit efter 

döden. Motsvarande gäller för hudskadan på halsen med avskiljning av huvudet 

från resten av kroppen. På grund av avsaknad av övriga kroppsdelar och förruttnelse 

har dödsorsaken inte kunnat fastställas utifrån fynden vid undersökningen.  

 

En rättsmedicinsk kroppsbesiktning genomfördes den 20 november 2019 av Tishko 

Ahmed. Undersökningsfynden visade att han vid tillfället hade hudavskrapningar på 

båda händerna och den högra underarmen, slemhinneskador på underläppen och 

strömformiga missfärgningar på ryggen och buken. Fynden talar för att skadorna på 

händerna uppkommit genom trubbigt eller skarpt rispande våld mot huden, vilket 

dock inte kunde bedömas närmare. Detsamma gällde för övriga skador som inte 

heller kunde tidsbestämmas.  

 

En omfattande brottsplatsundersökning har företagits i lägenheten vid ett antal 

tillfällen. Den påbörjades den 19 november 2019 kl. 13.15, några timmar efter det 

att Tishko Ahmed greps, och fortgick därefter under november och december 2019. 

Undersökningen avslutades i februari 2020. Den 28 november 2019, då fyndet av 

väskan innehållande Wilma Anderssons huvud gjordes i lägenheten, skedde även 

likhundssök med assistans från Tyskland och specialutbildade hundar. Vid genom-

sökningen av lägenheten markerade en likspårhund tydligt på dubbelsängen. De 
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prover som tagits i samband med undersökningarna har analyserats av NFC. Av 

brottsplatsundersökningen framgår sammanfattningsvis följande.  

 

Den aktuella lägenheten är placerad på det översta av fyra våningsplan och är 58 

kvadratmeter stor, bestående av två rum och kök med toa/dusch och en balkong. I 

lägenheten fanns bl.a. kläder och skor tillhörande Tishko Ahmed och Wilma 

Andersson. I hallen hängde en handväska som Wilma Andersson enligt uppgift 

använt frekvent under närtid. I ett skåp i garderoben låg bl.a. hygienartiklar, en stor 

mängd smink och hårvårdsprodukter. I hallen stod vidare ett par herrskor av märket 

US POLO ASSN. Vid undersökning av skorna fanns, på insidan i vänstra skon, 

DNA-spår hänförliga till såväl Wilma Andersson som Tishko Ahmed. I köket låg 

packtejp som uppvisade spår av blod i två besudlingar på insidan av tejprullen. 

Besudlingarna kom från Wilma Andersson och Tishko Ahmed. I köket hittades 

flera knivar. En av dem var besudlad med blod som visade sig vara Wilma 

Anderssons. Vid skarven mellan knivbladet och skaftet iakttogs ett fragment som 

bedömdes vara muskelvävnad härrörande från Wilma Andersson.  

 

Besudlingar, som indikerade för blod vid test, säkrades från alla rum i lägenheten. 

För att kunna se blod som inte var synligt för blotta ögat användes BlueStar 

Forensic. Samtliga rum undersöktes och det kunde då iakttas tydliga spår av blod i 

alla rum. Efter analys konstaterades att blodet mestadels kom från Wilma 

Andersson. På vissa ställen fanns dock blod även från Tishko Ahmed. Vid 

undersökningen säkrades vidare fotavtryck framför tv-bänken i vardagsrummet. 

Avtrycken identifierades som tillhöriga Tishko Ahmed. NFC drog slutsatsen att 

resultatet av utredningen av avtrycken starkt talar för att Tishko Ahmed trampat 

barfota på golvet framför tv-bänk/skåp under tidsrymden från när golvet där blev 

fuktigt av blod eller blodblandad vätska till dess det torkat in (grad +3).  

 

I en garderob i sovrummet låg en mindre kabinväska. Kriminalteknikerna noterade 

särskilt i protokollet att väskan legat där sedan den första undersökningsdagen. Den 

aktuella garderobsdörren var öppen då undersökningen påbörjades och syns på 
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fotografier från den inledande undersökningen. Väskan låg på ett mönstrat tyg och 

en rödaktig vätska hade sipprat ut från väskan. Väskan fördes den 28 november 

2019 till Rättsmedicinalverket i Göteborg, varefter Wilma Anderssons huvud 

påträffades i den.  

 

I väskan låg, förutom Wilma Anderssons huvud, även en halsduk tillhörande Tishko 

Ahmed. Halsduken är likadan som den halsduk han bar den 14 november 2019 då 

han var på Netto i Uddevalla och handlade. I väskan påträffades även, först långt 

senare i april 2020, Wilma Anderssons och Tishko Ahmeds pass samt en mobil-

telefon.  

 

Wilma Anderssons huvud var förpackat i flera lager/skikt av aluminiumfolie, varav 

vissa var tejpade. Tishko Ahmeds fingeravtryck har säkrats från flera av skikten. 

Två spår säkrades från aluminiumet som bedömdes vara avsatta från handflata. 

Enligt NFC går det inte att utesluta att avtrycken satts dit av Tishko Ahmed men 

heller inte att de satts dit av någon annan person.  

 

Av den sammanfattande analysen av brottsplatsundersökningen framgår följande. 

Wilma Andersson har antingen endast skadats eller har hon skadats och även avlidit 

i vardagsrummet. Påståendet att hon skadats i vardagsrummet bygger på det blod 

som finns där. Om hon även avled i vardagsrummet går inte att uttala sig om då det 

inte finns någon hundmarkering där som påvisar det. En avliden kropp behöver 

ligga på platsen ca 15-20 minuter för att hunden efteråt skall känna doften av lik. 

Har Wilma Andersson legat där kortare tid blir det inte någon hundmarkering. 

Wilma Andersson har från vardagsrummet tagit sig själv, eller fått hjälp, till 

sovrummet och där legat på sängen, på sängöverkastet. Hon kan ha varit vid liv då 

hon hamnade i sängen men har även legat där avliden eftersom en likhund markerat 

för lik i sängen. Antingen blödde inte Wilma Andersson så mycket då hon låg på 

sängen eller blödde hon men låg inlagd i något som sög upp delar av blodet 

eftersom det inte fanns så mycket blodbesudlingar synliga där. Sängöverkastet har 

inte tvättats efter det att Wilma Andersson legat där då besudlingar finns kvar på 
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det. Bluestarundersökningen påvisar fluorescens i området där likhunden markerade 

och där finns även blod från Wilma Andersson. De till synes nya skadorna, med 

rena snittytor, i plastmattan inne i duschutrymmet ger starkt stöd för att de inte för 

allt för länge sedan orsakats av något skärande verktyg. Dessa skador, tillsammans 

med den Bluestarfluorescens som via hallen syns inne på toa/dusch, ger starkt stöd 

för att Wilma Andersson blött då hon varit inne i toa/duschutrymmet. Avsaknaden 

av fluorescens i/vid duschavloppet kan förklaras med den mängd vatten som kan ha 

använts där för att spola/städa. Lägenheten har städats, men det framkom under 

pågående undersökningar att mattan i vardagsrummet hade vridits 180 grader. Den 

blodbesudlade delen av mattan, som vid undersökningstillfället låg i soffhörnet, har 

tidigare legat vid fåtöljen då det där finns blod. Vid soffhörnet finns i övrigt inget 

blod. Golven är välstädade men möbler, väggar och golvytor längs med väggarna 

uppvisar ändå blodbesudlingar som vid analys påvisar att blodet kommer från 

Wilma Andersson. På några ställen är det blandbilder där både Wilma Anderssons 

och Tishko Ahmeds DNA finns.  

 

En blodbildsanalysundersökning genomfördes den 26 november 2019. Under-

sökningen genomfördes av två kriminaltekniker med s.k. förstärkt förmåga och har 

därefter granskats av ytterligare en kriminaltekniker med sådan förmåga. Av analys 

och slutsats framgår i huvudsak följande.  

 

I vardagsrummet kan konstateras att blodstänken från det avkastade blodet på 

fönsterväggen till vänster om altandörren tillsammans med NFC:s resultat ger starkt 

stöd för att ett blodigt föremål eller en kroppsdel med Wilma Anderssons blod har 

svingats minst tre gånger mot fönsterväggen. Blodstänkens form och placering på 

fåtöljens nedre framkant/uppfällbara fotstöd tillsammans med NFC:s resultat ger 

starkt stöd för att en kroppsdel eller föremål med Wilma Anderssons blod utsatts för 

minst ett slag eller stöt när den befunnit sig framför fåtöljen, i en låg till golvnära 

position. Rinningen ger stöd för att fotstödet varit i nedfällt läge under förloppet 

alternativt under en del av förloppet. Blodets placering på fåtöljens fotstöd visar att 

den separata fotpallen, klädd i mönstrat tyg, inte haft aktuell position i förhållande 
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till fåtöljen när blodet hamnat på fåtöljens nedre framkant/uppfällbara fotstöd. I 

området benämnt tv-väggen iakttogs blodstänk på möblerna, tv:ns skärm och på 

golvet. Form och placering på stänken tillsammans med NFC:s resultat ger starkt 

stöd för att en kroppsdel eller föremål med Wilma Anderssons blod utsatts för minst 

ett slag eller stöt i området framför tv:n på en höjd som inte översteg tv:ns överkant. 

Placeringen av de två större vävnadsblandade blodbesudlingarna på det vänstra 

vitrinskåpets högersida samt på väggen intill tillsammans med NFC:s resultat, ger 

starkt stöd för att en kroppsdel på Wilma Andersson utsatts för kraft som separerat 

vävnadsbitar, vilka har slungats iväg och träffat ytorna i området snett till höger 

framför väggen.  

 

Vad gäller fynden i hallen och på toalettdörrens insida kan konstateras att blodet på 

dörrfoder och golvlist tillsammans med NFC:s resultat ger starkt stöd för att en 

hårbeklädd kroppsdel eller ett annat hårliknande, fintrådigt föremål med blod 

härrörande från Wilma Andersson varit i kontakt med dessa ytor. Blodet på toalett-

dörrens insida ger starkt stöd för att en hårbeklädd kroppsdel eller annat hår-

liknande, fintrådigt föremål med blod härrörande från Wilma Andersson varit i 

kontakt med dessa ytor. På toalettdörrens dörrpost fanns blod som korrelerar det 

avstrukna blodet, vilket ger stöd för att toalettdörren inte varit stängd då blodet kom 

i kontakt med den ytan.  

 

Den sammantagna bedömningen enligt blodbildsanalysen är att Wilma Andersson 

blivit utsatt för upprepat, trubbigt våld då hon, i låg/golvnära position, befunnit sig i 

vardagsrummet mellan fåtöljen och tv:n. Vid denna plats har hon även utsatts för 

våld som inte närmare kan preciseras, men har varit av en sådan karaktär, att det 

separerat vävnadsbitar från Wilma Anderssons kropp. Under någon del av förloppet 

har Wilma Andersson förflyttats, så att hennes blodiga hår kommit i kontakt med en 

golvlist och nedre delen av dörrfodret i hallen till höger om öppningen in mot sov-

rummet samt toalettdörrens insida och dess dörrkarm. I vilken ordningsföljd ovan-

stående händelser skett har inte blodbildsanalysen kunnat påvisa. Avsaknad av 
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blodbilder på ytor och föremål utesluter inte att offret kan ha utsatts för våld eller 

befunnit sig på dessa platser under händelseförloppet.  

 

Av den övriga tekniska utredningen noterar tingsrätten följande. 

 

Personal på Uddevalla energi/renhållning uppmärksammade den 25 november 2019 

en påse som de fattade misstankar om under tömning av hushållssopor i ett fri-

stående soprum på baksidan av Göteborgsvägen 21-23. Soprummet töms varje 

måndag och den senaste tömningen dessförinnan var den 18 november 2019.  

 

Påsen som uppmärksammades bar en adressetikett utställd på Tishko Ahmed. I övre 

delen av påsen kunde vid undersökningstillfället iakttas vit stoppning med blod-

liknande besudling. Vid närmare undersökning av sopbingarna återfanns ytterligare 

en påse med liknande innehåll samt en påse innehållande två rödlila kuddöverdrag 

och ett vitt örngott. På kuddöverdragen kunde iakttas skador av eggvasst föremål 

och slitningar samt blodbesudlingar.  

 

Efter undersökning och analys konstaterades bl.a. följande. På handtaget till den 

röda plastpåsen kunde inte påvisas blod men väl DNA härstammande från Wilma 

Andersson. På det ena kuddvaret, som saknade stoppning, fanns omfattande 

blodbesudlingar på större delen av båda sidor. På framsidan bedöms tyget till stor 

del vara mättat med blod och över ungefär halva baksidan bedöms tyget till stor del 

mättat med blod. Det iakttogs även ytterligare blodbesudlingar såsom koagel/delvis 

intorkat blod och stänk på flera ställen samt många vävnadsliknande fragment, 

varav två undersöktes närmare. I det ena iakttogs bl.a. fett- och muskelvävnad. På 

det andra fragmentet iakttogs muskelvävnad. Vid undersökning av prov från 

vävnadsfragmenten påvisades DNA från Wilma Andersson. I en besudling 

påvisades blod hänförligt till Wilma Andersson. På det andra kuddvaret hittades 

besudlingar av blod hänförliga till såväl Wilma Andersson som Tishko Ahmed. 

Undersökningar visade också att stoppningen som hittades i två av påsarna kom 

från kuddvaren och att det utsatts för väta i något skede. Den sammantagna 
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bedömningen är att någon gång mellan den 18 november och den 25 november 

2019 slängdes minst tre påsar med blodbesudlat material i sopbingar för hushålls-

sopor i ett gemensamt soprum på Göteborgsvägen 21-23. Materialet bär spår av 

blod och vävnadsrester från Wilma Andersson och blod från Tishko Ahmed.  

 

I samband med en platsundersökning av lägenheten den 15 januari 2020 uppstod 

misstanke om att det fanns ett stopp i själva toalettstolen alternativt i avloppsröret. 

Materialet som plockades ut ur röret bestod av syntetisk stoppning.  

 

Av telefonlistor och bankkontoutdrag m.m. kan följande tidslinje konstateras vad 

gäller Tishko Ahmeds och Wilma Anderssons förehavanden den 14 november 2019 

och dagarna därefter. Tishko Ahmed arbetade den 14 november 2019 inom hem-

tjänsten mellan kl. 07 och 14. Linda Andersson och Wilma Andersson pratade i 

telefon på eftermiddagen och samtalet avslutades kl. 17.03. Wilma Andersson 

befann sig då i lägenheten. Tishko Ahmed lämnade lägenheten kl. 18.37 och 

använde sedan, kl. 18.47, Wilma Anderssons bankkort för ett mindre inköp. Tishko 

Ahmed gick därefter till tågstationen och tog ett tåg mot Göteborg. Han köpte en 

biljett med Wilma Anderssons bankkort kl. 19.14. Han lämnade tåget i Ljungskile, 

där han befann sig mellan kl. 19.22 och 20.53. Vid 22-tiden blev Tishko Ahmed 

upplockad av en polispatrull då han befann sig gående på E6 mellan Ljungskile och 

Uddevalla. Polisen skjutsade hem honom och släppte av honom i närheten av 

bostaden, dit han återvände vid ca 22.30. Wilma Anderssons telefon stängdes av 

manuellt den 15 november 2019. Den befann sig då fortfarande uppkopplad mot 

den basstation som är närmast lägenheten. Tishko Ahmeds telefon befann sig på 

hemmabasstationen från kvällen den 14 november 2019 till den 18 november 2019, 

då han återigen arbetade under dagen. Wilma Anderssons familj anmälde den 17 

november 2019 att hon var försvunnen. Tishko Ahmed arbetade den 19 november 

2019 mellan kl. 07 och 09, varefter han gick hem och la sig. Han greps av polis kl. 

10.00, varefter lägenheten låstes. Vid 13-tiden samma dag påbörjades brottsplats-

undersökningen, varefter kriminalteknikerna bytte låskolv till lägenheten och 

spärrade av densamma.  
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Tingsrättens bedömning 
 

Utgångspunkter  
 

För att fälla någon till ansvar för brott krävs att domstolen genom den utredning 

som har lagts fram finner det ställt utom rimligt tvivel att den tilltalade har gjort sig 

skyldig till brottet. Det är åklagaren som har bevisbördan för samtliga de 

omständigheter som anges i gärningsbeskrivningen och som måste föreligga för att 

den tilltalade skall fällas till ansvar. Det räcker inte att åklagarens gärnings-

påstående framstår som mer sannolikt än den tilltalades invändning om att han är 

oskyldig. Det är inte heller möjligt att fälla en tilltalad till ansvar endast därför att 

rätten inte kan se någon annan tänkbar gärningsman. Det krävs bevisning som 

direkt binder den tilltalade till gärningen eller stödjande bevisning som klargör de 

väsentliga delarna av händelseförloppet och positivt knyter den tilltalade till brottet 

(jfr. NJA 1991 s. 56 och NJA 1999 s. 480). Domstolens avgörande skall ske via en 

bedömning av de enskilda bevisen och inte bygga på ett helhetsintryck av 

materialet.  

 

Det är den tilltalades uppgifter som skall läggas till grund för bedömningen om inte 

åklagaren motbevisar dem eller de är så orimliga att de kan lämnas utan avseende. I 

aktuellt mål har Tishko Ahmed inte lämnat några uppgifter avseende Wilma 

Anderssons död eller vad som därefter skett med hennes kropp. Det skall dock 

framhållas att en tilltalad har rätt att inte uttala sig alls. Endast i situationer som 

uppenbarligen kräver en förklaring kan den tilltalades tystnad tillmätas betydelse 

(jfr. NJA 2015 s. 702).  

 

Åklagaren har gjort gällande att Tishko Ahmed den 14 november 2019 uppsåtligen 

berövat Wilma Andersson livet genom upprepat trubbigt våld, våld som varit av 

sådan art att det separerat muskelvävnad från hennes kropp och/eller annat våld som 

inte närmare kunnat preciseras. Åklagaren har inte närmare kunnat redogöra för 

själva händelseförloppet eller vad exakt som orsakat Wilma Anderssons död. 

Åklagaren har vidare gjort gällande att Tishko Ahmed därefter samma dag eller 
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senast den 19 november 2019 avlägsnat huvudet från Wilma Anderssons kropp 

samt förpackat och förvarat det i en väska i sin bostad. Åklagaren har även gjort 

gällande att Tishko Ahmed undanskaffat resten av kroppen på okänd plats. 

 

Har Wilma Andersson dödats och styckats i den aktuella lägenheten? 
 

Av det rättsmedicinska yttrandet framgår att Wilma Anderssons huvud utsatts för 

upprepat trubbigt våld såväl före som efter dödens inträffande. Det har dock, med 

hänsyn till avsaknad av övriga kroppsdelar, inte gått att fastställa själva döds-

orsaken. Omständigheten att våldet mot huvudet varit massivt såväl före som efter 

hennes död samt att det avskilts från resten av kroppen talar dock med avsevärd 

styrka för att hon har dödats av någon annan person och att det inte varit fråga om 

en olyckshändelse.  

 

Omständigheten att Wilma Anderssons huvud hittats förpackat i en väska i hennes 

och Tishko Ahmeds gemensamma bostad talar med betydande styrka för att det är 

där hon har bragts om livet. Av brottsplatsundersökningen jämte analyser från NFC 

samt av blodbildsanalys framgår att det påträffats blod från Wilma Andersson i 

samtliga rum i lägenheten. Utredningen visar att Wilma Andersson skadats 

allvarligt i vardagsrummet och att hon där utsatts för upprepat trubbigt våld då hon 

befunnit sig i en låg position. Det kan vidare, med hänsyn till fynden av ett par bitar 

av muskelvävnad från Wilma Andersson på väggen och ett skåp i vardagsrummet 

dras slutsatsen att det varit fråga om ett massivt våld, om än ospecificerat. Av spår 

från bl.a. trösklar och badrumsdörr kan dras slutsatsen att Wilma Andersson har 

förflyttats i lägenheten. Det har vidare, efter en markering av likhunden från 

Tyskland, konstaterats att Wilma Andersson legat avliden i sängen. Omständigheten 

att hon befunnit sig i sängen en period styrks vidare av att de kuddar som matchar 

överkastet på sängen återfunnits slängda i ett soprum vid fastigheten och att det 

kunnat konstateras att i vart fall en av dem varit ”mättad” med hennes blod. Det har 

även hittats muskelvävnad på en av kuddarna.  
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Det har också, av brottsplatsundersökningen, framkommit att det inte hittats något 

blod från Wilma Andersson utanför lägenheten bortsett från de påsar som påträffats 

i soprummet utanför fastigheten. Till detta kommer att en stor mängd smink samt 

Wilma Anderssons nycklar och pass funnits kvar i lägenheten. Wilma Anderssons 

telefon har vidare funnits uppkopplad mot närmaste basstation fram till den 15 

november 2019 då den stängts av manuellt. Detta sammantaget ger enligt tings-

rättens mening så starkt stöd för att Wilma Andersson dödats i lägenheten att detta 

får anses bevisat.  

 

När det gäller frågan om när Wilma Andersson avlidit gör tingsrätten följande 

bedömning. Av samtalslistor och förhör med Linda Andersson framgår att hon och 

Wilma Andersson talades vid på telefon den 14 november 2019 och att de avslutade 

samtalet kl. 17.03. Samtalet avslutades enligt Linda Andersson just på grund av att 

Tishko Ahmed kom hem till lägenheten. Även Tishko Ahmed har uppgett att han 

den aktuella dagen kom hem till lägenheten någon gång på eftermiddagen då han 

slutat sitt arbete. Det kan konstateras att Tishko Ahmed därefter lämnade lägenheten 

kl. 18.37 och inte återkom förrän ca kl. 22.30. Tishko Ahmed har förklarat att det 

uppstod ett gräl mellan honom och Wilma Andersson som avslutades med att 

Wilma Andersson lämnade lägenheten. Omständigheten att det varit ett högljutt gräl 

vinner stöd i vad vittnena Peter Jakobsson och Göran Svensson hört. Såväl Peter 

Jakobsson som Göran Svensson bor på våningen under den aktuella lägenheten. Det 

skall särskilt noteras att Göran Svenssons vardagsrum är beläget direkt under 

Tishko Ahmeds och Wilma Anderssons vardagsrum.  

 

Peter Jakobsson har förklarat att han blev väckt av sina barn som sade att någon 

skriker, varefter han själv hörde bråk och skrik. Det var enligt Peter Jakobsson av 

sådan intensitet att han övervägde att agera på något sätt. Han såg dock, när han 

tittade ut genom titthålet, att grannen Göran Svensson stod utanför, varför han valde 

att inte agera vidare. Han har vidare sagt att det var fråga om två röster, en mansröst 

och en kvinnoröst, samt att det hela avslutades med ett kvinnoskrik som plötsligt 

tystnade och att det därefter var helt tyst. Göran Svensson har också uppgett att det 
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var två röster och att det hela avslutades med ett gällt, ”hjärtskärande”, kvinnoskrik. 

Göran Svensson har vidare sagt att han hörde flera dunsar ifrån vardagsrummet 

ovanför honom. Vad gäller tidpunkten för vittnenas iakttagelser kan konstateras att 

det lämnats olika uppgifter under förundersökningen och vid huvudförhandlingen. 

Med hänsyn till övrig utredning är annat uteslutet än att det varit fråga om samma 

tillfälle och samma bråk. Göran Svensson har själv sagt att han gick ut i trappan, 

vilket observerades av Peter Jakobsson. Peter Jakobsson har förklarat att tidpunkten 

för grälet var någon gång mellan 17.00 och 19.00, vilket stämmer väl överens med 

vad Tishko Ahmed själv sagt om tidpunkten för grälet och omständigheten att han 

lämnade lägenheten kl. 18.37.  

 

Efter det att grannarna hört grälet mellan Wilma Andersson och Tishko Ahmed 

finns det inte några livstecken efter Wilma Andersson. Hon har inte varit aktiv på 

några sociala media och har inte heller svarat i sin telefon. Hennes telefon har inte 

lämnat positioneringen för närmaste basstation och har stängts av manuellt den 15 

november 2019 på samma position.  

 

Såväl Wilma Anderssons anhöriga som de vänner som hörts i målet har förklarat att 

Wilma Andersson aldrig skulle lämna lägenheten utan sina nycklar, sitt smink och 

sin telefon. De har vidare på liknande sätt förklarat att Wilma Andersson alltid tagit 

kontakt med någon efter det att hon och Tishko Ahmed tidigare brutit upp. Wilma 

Andersson har inte tagit kontakt med någon efter kvällen den 14 november 2019.  

 

Enligt tingsrättens bedömning ger utredningen ett tillräckligt stöd för åklagarens 

påstående att tidpunkten för Wilma Anderssons död är den 14 november 2019. Det 

är alltså bevisat att Wilma Andersson dödats i lägenheten på Göteborgsvägen 23 C 

den 14 november 2019. Av den åberopade utredningen framgår vidare att någon 

efter Wilma Anderssons död har separerat huvudet från kroppen och förpackat detta 

i folie samt placerat det i en väska i lägenhetens garderob. I lägenheten fanns vidare 

en kniv som bar spår av vävnadsrester efter Wilma Andersson, vilket med viss 

styrka talar för att den kan ha använts för att avskilja huvudet. Mot bakgrund härav 
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anser tingsrätten att det också är bevisat att den efterföljande hanteringen av 

kroppen har ägt rum i lägenheten.  

 

Har Tishko Ahmed berövat Wilma Andersson livet och därefter styckat henne?  
 

Tishko Ahmed har förnekat att han dödat Wilma Andersson och uppgett att han inte 

vet något om vad som hänt henne sedan hon lämnat lägenheten vid 18-tiden den 14 

november 2019 efter det att de haft ett gräl. Han har uppgett att han inte sett något 

blod i lägenheten och att han inte känt till att Wilma Anderssons huvud legat i hans 

väska i en garderob i lägenheten. Som tingsrätten angett ovan under utgångspunkter 

för bedömningen krävs för en fällande dom mot Tishko Ahmed både att han kan 

bindas till brottet genom direkt bevisning eller knytas till gärningen genom indirekt 

bevisning som styrker de centrala delarna av händelseförloppet och att alternativa 

gärningsmän kan uteslutas.  

 

Det kan inledningsvis konstateras att det inte finns någon direkt bevisning till 

styrkande av att Tishko Ahmed orsakat Wilma Anderssons död. Det skall då 

återigen särskilt framhållas att det inte finns utrett exakt vad som varit dödsorsaken. 

Åklagarens bevisning i detta avseende består av en rad indicier, dvs. indirekt 

bevisning som bildar ett helhetsmönster.  

 

I målet har presenterats en lång rad vittnesmål som berört förhållandet mellan 

Wilma Andersson och Tishko Ahmed. Det har från åklagarens sida gjorts gällande 

att det varit fråga om en mycket ojämlik relation där Tishko Ahmed varit den 

kontrollerande, våldsamme och vuxne personen. Tingsrätten kan konstatera att det 

är utrett att Wilma Andersson och Tishko Ahmed haft en stormig relation som till 

viss del präglats av bråk och svartsjuka från båda sidor. Det är vidare visat att 

relationen har tagit slut vid ett antal tillfällen, men att det inte varit fråga om några 

längre uppehåll innan de återigen blivit ett par. Annat är, enligt tingsrättens 

uppfattning, inte klargjort än att det varit fråga om ett ungt par som haft en till synes 

”stökig relation” som präglats av starka känslor. Det finns emellertid inte anledning 
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att beröra detta närmare då det enligt tingsrättens uppfattning inte har någon 

självständig betydelse för bedömningen om vad som inträffat den 14 november 

2019. Det går att spekulera i motivbilder och liknande men – återigen – frågan om 

det är Tishko Ahmed som berövat Wilma Andersson livet får bedömas med hänsyn 

till vad som är utrett angående händelseförloppet och övriga omständigheter vid 

tidpunkten för gärningen.  

 

Av avgörande betydelse för frågan om Tishko Ahmed berövat Wilma Andersson 

livet är om han kan bindas till platsen för brottet vid tidpunkten för brottet. Som 

tingsrätten noterat ovan kan man genom den tekniska bevisningen i målet 

konstatera att Wilma Andersson och Tishko Ahmed befann sig tillsammans i 

lägenheten från det att Tishko Ahmed kom hem från arbetet på eftermiddagen den 

14 november 2019. Tishko Ahmed har, som nämnts tidigare, själv tillstått att det 

uppstod ett stort gräl dem emellan. Som nämnts ovan har också grannarna Peter 

Jakobsson och Göran Svensson bekräftat tidpunkten för grälet och att det avslutades 

med ett kvinnoskrik. Tishko Ahmed har uppgett att grälet utmynnade i att Wilma 

Andersson lämnade lägenheten. Detta är en uppgift som han vidhållit såväl vid de 

besök han haft av Wilma Anderssons föräldrar under den aktuella helgen som 

genom hela utredningen och vid huvudförhandlingen. Tishko Ahmed har dock 

lämnat olika uppgifter om vad Wilma Andersson tagit med sig från lägenheten. Han 

har initialt sagt att hon tog med sig nycklarna men då denna uppgift ifrågasattes av 

Linda Andersson vid besök i lägenheten ändrade han sig och förklarade att han tog 

nycklarna från henne innan hon gick. Wilma Anderssons nycklar har också 

påträffats hos Tishko Ahmed då han gripits av polis. Tishko Ahmed har vidare gjort 

gällande att Wilma Andersson tagit med sig pass, smink, bankkort m.m. Även dessa 

uppgifter har vederlagts av utredningen, där det kan konstateras att det var Tishko 

Ahmed själv som använde hennes bankkort på kvällen den 14 november 2019 och 

att hennes pass hittats tillsammans med Tishko Ahmeds pass i den väska, i vilken 

hennes huvud förvarats.  
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Tishko Ahmed har också, under den inledande delen av utredningen, gjort gällande 

att han överhuvudtaget inte lämnat lägenheten den 14 november 2019, en uppgift 

som vederlagts i det att han bevisligen blivit upplockad av polis gående på E6 mot 

Uddevalla vid 22-tiden på kvällen. Han har till polisen då uppgett att han varit i 

slagsmål med andra personer i Uddevalla tidigare under kvällen. Inte heller den 

uppgiften är med sanningen överensstämmande.  

 

Sammantaget kan konstateras att den utredning som presenterats knyter Tishko 

Ahmed till brottsplatsen vid den relevanta tiden. 

 

Det finns vidare i målet ett antal omständigheter som är mycket graverande för 

Tishko Ahmed. Inledningsvis har tingsrätten redan funnit visat att Wilma 

Andersson har dödats i lägenheten, att hon därefter styckats och att huvudet funnits 

kvar förpackat i en väska. Av utredningen framgår vidare att Tishko Ahmeds 

fingeravtryck återfunnits på flera av de lager av aluminiumfolie som huvudet 

förpackats i. DNA tillhörigt Tishko Ahmed och Wilma Andersson har påträffats på 

den tejp som också använts. Vid brottsplatsundersökningen har fotspår från Tishko 

Ahmed säkrats och det har sedan kunnat konstateras att de avsatts i Wilma 

Anderssons blod. Det har även påträffats blodspår i en av Tishko Ahmeds skor. 

Dessa omständigheter talar med stor styrka för att Tishko Ahmed i vart fall styckat 

Wilma Andersson.  

 

Sammanfattningsvis finns det bevisning som styrker de centrala delarna av 

händelseförloppet och som binder Tishko Ahmed till platsen för såväl dödandet av 

Wilma Andersson som den efterföljande styckningen. Åklagarens bevisning har en 

sådan tyngd att det krävs en hållbar förklaring från Tishko Ahmeds sida. Någon 

sådan har han överhuvudtaget inte presenterat, varför det får anses motiverat att dra 

negativa slutsatser för honom i skuldfrågan. Som angetts ovan under utgångs-

punkter för bedömningen krävs emellertid för en fällande dom mot Tishko Ahmed 

utöver ovanstående att det också går att utesluta rimliga alternativa hypoteser, alltså 

en alternativ gärningsman.  
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När det gäller frågan om någon annan person kan ha dödat Wilma Andersson har 

det enligt tingsrättens bestämda uppfattning betydelse huruvida DNA eller några 

andra spår från någon annan än Tishko Ahmed har påträffats som skulle kunna visa 

att någon varit inne i lägenheten vid tidpunkten för gärningen. Det kan konstateras 

att det vid brottsplatsundersökningen inte har påträffats spår från någon okänd 

person. Det har visserligen funnits två partiella handavtryck på emballaget som 

suttit runt Wilma Anderssons huvud som inte har kunnat matchas med någon person 

som undersökts. Av förhör med Ylva Langemar vid NFC framgår dock att spåren i 

sig inte varit av god kvalitet och att det inte kunnat uteslutas att de avsatts av Tishko 

Ahmed.  

 

Det är inte sannolikt att en okänd person, utan att lämna spår efter sig, skulle ha 

kunnat ta sig in i lägenheten och döda Wilma Andersson. Till detta kommer att 

utredningen visat att Tishko Ahmed varit i lägenheten den 14 november 2019 fram 

till kl. 18.37 och att han därefter kommit tillbaka ca kl. 22.30. Att Wilma Andersson 

skulle kommit tillbaka till lägenheten efter kl. 18.37 med en okänd gärningsman 

som därefter dödat och styckat henne under de timmar Tishko Ahmed varit borta är 

fullständigt orimligt. Den okände gärningspersonen skulle då också hunnit städa 

lägenheten så att Tishko Ahmed inte sett några spår överhuvudtaget. Det skall i 

sammanhanget noteras att samtliga de tre nycklar som finns till lägenheten är 

redovisade för. Tishko Ahmed har i vaga ordalag nämnt att Wilma Andersson kan 

ha gjort kopior, vilket han gett henne pengar för att göra. Det finns dock inte någon 

av hennes närstående eller väninnor som haft tillgång till en lägenhetsnyckel.  

 

Tishko Ahmed har befunnit sig i lägenheten från kvällen den 14 november 2019 till 

dess han åkte till sitt arbete på morgonen den 18 november 2019. Utredningen visar 

att han under arbetspasset den dagen varit på hemmaadressen vid fem tillfällen. När 

han greps vid 10-tiden den 19 november 2019 låstes lägenheten. Den kriminal-

tekniska undersökningen påbörjades därefter kl. 13.10 samma dag, varvid låskolven 

byttes och lägenheten spärrades av. Det finns med hänsyn till vad som nu nämnts 
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inte något möjligt tidsutrymme för någon annan gärningsman att döda och stycka 

Wilma Andersson i lägenheten.  

 

Det kan konstateras att det för en fällande dom i ett indiciemål krävs att det har 

kunnat fastställas, förutom att ett brott har begåtts, att den misstänkte gärnings-

mannen har befunnit sig på eller åtminstone nära brottsplatsen, att denne haft 

möjlighet att utföra gärningen och att annan gärningsman kan uteslutas (jfr. Svea 

hovrätts dom den 16 februari 2009, mål B 8390-08, ”Arbogamålet”). Tingsrätten 

har ovan konstaterat att Wilma Andersson dödats i den aktuella lägenheten på 

Göteborgsvägen 23 C vid den av åklagaren angivna tidpunkten samt att Tishko 

Ahmed då befann sig på eller i närheten av brottsplatsen. Tishko Ahmed har haft 

möjlighet att utföra gärningen och utredningen i målet är av sådan karaktär och 

robusthet att det saknas någon rimlig alternativ förklaring som skulle kunna utesluta 

Tishko Ahmed som gärningsman. Tishko Ahmed har inte heller lämnat någon 

rimlig förklaring till de omständigheter som binder honom till gärningen. 

Förutsättningarna för en fällande dom är med hänsyn härtill uppfyllda. Det är alltså 

ställt utom rimligt tvivel att Tishko Ahmed berövat Wilma Andersson livet genom 

upprepat trubbigt våld, våld som varit av sådan art att det separerat muskelvävnad 

från hennes kropp och/eller annat våld som inte närmare kunnat preciseras. Tishko 

Ahmed har vidare utfört styckning av Wilma Anderssons kropp genom att separera 

huvudet från kroppen och därefter förpackat och förvarat huvudet i lägenheten. Han 

har slutligen undanskaffat övriga delar av kroppen.  

 

När det gäller frågan om hur tingsrätten skall bedöma ifrågavarande gärning kan det 

konstateras att det varit fråga om ett kraftigt våld som dock inte närmare kunnat 

preciseras. Det har inte varit fråga om ett helt kort händelseförlopp. Det går dock 

inte att fastställa att Tishko Ahmeds direkta avsikt har varit att döda Wilma 

Andersson. Tingsrätten anser emellertid att bevisningen som den redovisats ovan 

visar att Tishko Ahmed i vart fall måste ha insett att hans handlande innebar en 

faktisk risk för att Wilma Andersson skulle avlida. Tishko Ahmeds agerande visar 

också att han varit helt likgiltig inför att effekten skulle inträda, dvs. att Wilma 
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Andersson skulle dö. Detta har inte fått honom att avstå från sitt handlande och han 

har alltså haft ett likgiltighetsuppsåt till gärningen. Ett uppsåtligt dödande skall som 

utgångspunkt bedömas som mord. Endast om det finns klart förmildrande 

omständigheter kan en sådan gärning bedömas som dråp. Några sådana omständig-

heter föreligger inte i detta fall. Gärningen skall därför bedömas som mord.  

 

Som tingsrätten konstaterat har åklagaren styrkt såväl den gärning som anges under 

åtalspunkten 1 som den som anges under punkten 2. När det gäller frågan om 

Tishko Ahmed också skall dömas för brott mot griftefrid gör tingsrätten följande 

bedömning.  

 

Det finns ett visst utrymme för att låta en dom för mord också omfatta en begränsad 

hantering av en kropp efter gärningen. Att endast flytta på en kropp efter gärningen 

för att fördröja upptäckt anses exempelvis kunna vara konsumerat av mordet. Att 

som Tishko Ahmed i detta fall, efter det att Wilma Andersson dödats, avskilja 

huvudet från kroppen, kan dock aldrig enligt tingsrättens mening konsumeras av 

mordet. Det är fråga om en efterföljande gärning som utförts efter det att mordet 

tidsmässigt är avslutat och som inneburit att kroppen skadats och behandlats 

skymfligt. Tishko Ahmed skall därför också dömas för brott mot griftefrid.  

 

Påföljd 
 

Tishko Ahmed förekommer inte sedan tidigare i belastningsregistret.  

 

Av den rättspsykiatriska undersökning som inhämtats i målet framgår att Tishko 

Ahmed inte lider av en allvarlig psykisk störning och inte heller gjorde det vid 

gärningstillfället.  

 

Tishko Ahmed skall nu dömas för mord och brott mot griftefrid. Med hänsyn till 

brottens art och straffvärde är annan påföljd än fängelse utesluten.  
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För mord är straffskalan fängelse lägst 10 år och högst 18 år eller, om omständig-

heterna är försvårande, på livstid. Utgångspunkten är att straffvärdet är fängelse 14 

år om det varken finns förmildrande eller försvårande omständigheter (jfr. NJA 

2018 s. 975 och NJA 2013 s. 376). I förevarande fall anser tingsrätten att det inte 

finns några egentliga förmildrande omständigheter men däremot ett antal för-

svårande omständigheter. Tishko Ahmed har utsatt den yngre och fysiskt under-

lägsna Wilma Andersson, som han hade ett förhållande med och levde tillsammans 

med, för omfattande våld som ägt rum även då hon befunnit sig i en låg position 

mot golvet. Händelsen har ägt rum i den gemensamma bostaden. Det har varit fråga 

om ett inte helt kortvarigt händelseförlopp och det måste ha varit förenat med en 

stark dödsångest och ett betydande lidande för Wilma Andersson. Till detta kommer 

att Tishko Ahmed efter döden utsatt Wilma Anderssons huvud för grovt våld och 

därtill skymfligt behandlat kroppen genom att skilja i vart fall huvudet från resten 

av kroppen. Tishko Ahmed har därefter undanskaffat resten av kroppen som aldrig 

återfunnits. Det senare innebär ett fortsatt lidande för Wilma Anderssons anhöriga. 

Med beaktande av dessa omständigheter anser tingsrätten att Tishko Ahmed skall 

dömas till fängelse på livstid.  

 

Häktning 
 

Det finns risk för att Tishko Ahmed undandrar sig verkställighet av det utdömda 

fängelsestraffet och det är inte uppenbart att skäl för häktning saknas. Han skall 

därför stanna kvar i häkte till dess att fängelsestraffet får verkställas mot honom. 

 

Skadestånd 
 

På grund av utgången i skuldfrågan är Tishko Ahmed skadeståndsskyldig mot 

Linda Andersson, Marcus Karlsson, Emelie Karlsson och dödsboet efter Wilma 

Andersson. Yrkade belopp är godtagna såsom skäliga och skall därför dömas ut.  
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Särskilda yrkanden 
 

Tishko Ahmed har inte haft någon erinran mot de särskilda yrkandena och de är 

lagligen grundade. Yrkandena skall därför bifallas. 

 

Ersättning till försvarare och målsägandebiträde 
 

Beatrice Rämsell har begärt ersättning för utlägg med 12 500 kr jämte mervärdes-

skatt avseende sakkunnigkostnad för Sonny Björk. Omständigheten att en 

försvarare anlitar sakkunnig och får en kostnad härför utgör inte ett utlägg i 21 kap. 

10 § rättegångsbalkens mening (jfr. NJA 1980 s. 468). Beatrice Rämsell är därför 

inte berättigad till ersättning av allmänna medel för denna kostnad. Den ersättning 

som yrkats av Beatrice Rämsell i övrigt liksom den ersättning som yrkats av Peter 

Olsson och Robert Mjösén är skälig och skall fastställas.  

 

Övriga frågor  
 

Tishko Ahmed döms för brott för vilket fängelse är föreskrivet i straffskalan. Han 

skall därför förpliktas att utge lagstadgad avgift till brottsofferfonden.  

 

Med beaktande av det långa frihetsstraff som dömts ut bör kostnaderna för 

försvararna och målsägandebiträdet stanna på staten. 

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 1 (TR-01) 

Överklagande skall vara ställt till Hovrätten för Västra Sverige och ha kommit in till 

tingsrätten senast den 17 augusti 2020.  
 
På tingsrättens vägnar  

 

 

Arne Åkerström  Annika Sandersnäs Heijman 
 

AVRÄKNINGSUNDERLAG, se bilaga 
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Mål nr B 3280-19
UDDEVALLA TINGSRÄTT
rotel 23

Avräkningsunderlag 
2020-07-27 
Uddevalla

Telefon
0522-65 71 00

Telefax
-

Postadress
Box 323 
451 18 Uddevalla

Besöksadress
Zachaus gränd 2

E-post: uddevalla.tingsratt@dom.se
www.uddevallatingsratt.domstol.se

Expeditionstid
måndag - fredag 
08:00-16:00

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970122-7994

Datum för dom/beslut 
2020-07-27

Efternamn 
Ahmed

Förnamn 
TISHKO Shabaz

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har 
ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2019-11-19

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har 
verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 §§ 
förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut 
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4 
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 4
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/


 

 

    

HOVRÄTTEN FÖR 

VÄSTRA SVERIGE 

Avdelning 4 

Rotel 42 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 

2020-10-23 

 

Aktbilaga 59 

Mål nr. B 4402-20 

 

Dok.Id 577040 

Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  

Box 40 

401 20 Göteborg 

Packhusplatsen 6 031-701 22 00  - måndag–fredag 

08:00–16:00 E-post: hovratten.vastrasverige@dom.se 

Webb: www.vastrahovratten.domstol.se 

 

 

 

 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 

19970122-7994 

Datum för dom/beslut 

2020-10-23 

Efternamn 

Ahmed 

Förnamn 

TISHKO Shabaz 

 

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 

utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 

har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 

Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  

 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2019-11-19 
 

 

 

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ 
Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 

har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  

(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 

 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 

eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 

domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 

fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 

strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 

(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 
 

 

    Camilla Lyckman 

……………………………………………… ………………………………………………. 
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Hur man överklagar hovrättens avgörande 

______________________________________________________ 

Den som vill överklaga hovrättens avgör-
ande ska göra det genom att skriva till 
Högsta domstolen. Överklagandet ska dock 
skickas eller lämnas till hovrätten. 
 

Senaste tid för att överklaga 

Överklagandet ska ha kommit in till hov-
rätten senast den dag som anges i slutet av 
hovrättens avgörande. 
 
Beslut om häktning, restriktioner enligt 
24 kap. 5 a § rättegångsbalken eller rese-
förbud får överklagas utan tidsbegränsning. 
 
Om överklagandet har kommit in i rätt tid, 
skickar hovrätten överklagandet och alla 
handlingar i målet vidare till Högsta dom-
stolen. 
 

Prövningstillstånd i Högsta domstolen 

Det krävs prövningstillstånd för att Högsta 
domstolen ska pröva ett överklagande. 
Högsta domstolen får meddela prövnings-
tillstånd endast om 

1. det är av vikt för ledning av rätts-
tillämpningen att överklagandet prövas 
av Högsta domstolen eller om 

2. det finns synnerliga skäl till sådan 
prövning, så som att det finns grund för 
resning, att domvilla förekommit eller att 
målets utgång i hovrätten uppenbarligen 
beror på grovt förbiseende eller grovt 
misstag. 
 

Överklagandets innehåll 

Överklagandet ska innehålla uppgifter om 

1. klagandens namn, adress och 
telefonnummer, 

2. det avgörande som överklagas 
(hovrättens namn och avdelning samt 
dag för avgörandet och målnummer), 

3. den ändring i avgörandet som klaganden 
begär, 

4. de skäl som klaganden vill ange för att 
avgörandet ska ändras, 

5. de skäl som klaganden vill ange för att 
prövningstillstånd ska meddelas, samt 

6. de bevis som klaganden åberopar och 
vad som ska bevisas med varje bevis. 

 

Förenklad delgivning 

Om målet överklagas kan Högsta dom-
stolen använda förenklad delgivning vid 
utskick av handlingar i målet, under 
förutsättning att mottagaren där eller i 
någon tidigare instans har fått information 
om sådan delgivning. 
 

Mer information 

För information om rättegången i Högsta 
domstolen, se www.hogstadomstolen.se 
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